
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 
 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 
 

ΣΑΒΒΑΤΟ, 25 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2014- ΩΡΑ: 09:00΄ 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. κ.  Φαλτάιτς Δημήτριος 

▪ ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. κ. Σχίζας Δημήτριος 

 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 
 

ΣΑΒΒΑΤΟ, 25 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2014 

 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 

ΜΕΡΟΣ Α’ 

• 09:30      Πέρας προσέλευσης Μελών Σ.Α.Σ. – Παράθεση καφέ   

• 10:00      Πέρας Προσέλευσης Προσκεκλημένων 

• 10:10      Χαιρετισμός Προέδρου Σ.Α.Σ 

• 10:15      Παρουσίαση Προγράμματος Γ.Σ. από Αντιπρόεδρο κ. Δημήτριο Τρέσσο 

• 10:20     Απονομή διακρίσεων – Επαίνων στους αρχηγούς – Δοκίμους 1ης & 2ης τάξης  

   Σ.Τ.Υ.Α  

• 10:25       Παρουσίαση των υποτρόφων κ. Ντάσιου και κ. Τσιομπίκα,  

• 10:30      Ευχαριστήρια ομιλία των περσινών υποτρόφων κ. Λεωνιδάκου και Μπάκου 

• 10:35       Βράβευση κ.κ Κωνσταντινόπουλου, Τάγκαλου, Μανιώτη . 

• 10:40       Κοπή Πίττας - Αποδέσμευση Προσκεκλημένων (όσοι επιθυμούν).         

• 11:00       Διάλειμμα – παράθεση καφέ 

ΜΕΡΟΣ Β’ 

• 11:30    Έναρξη Εργασιών Γ.Σ. – Πρόταση Δ.Σ, δια Προέδρου  ΣΑΣ,  Προεδρείου Γ.Σ. 

(Πρόεδρος κ. Σχίζας , μέλη κ.κ. Μανιώτης , Ζεβόλης) 

• 11:35  Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. - Συστάσεις επί διαδικαστικών - Δήλωση 

επιθυμούντων να μιλήσουν (χρόνος 3 λεπτά). 

• 11:40   Διοικητικός Απολογισμός-Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου  

2013, από Πρόεδρο ΣΑΣ.  
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• 12:10  Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου-Δεκεμβρίου 2013 από    Ταμία 

ΣΑΣ, παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού 2013 και του Προϋπολογισμού 

Εσόδων-Εξόδων 2014.  

• 12:30    Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της Οικονομικής 

Διαχείρισης του Συλλόγου, για περίοδο Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2013 από 

Ε.Ε.  

• 12:40     Διάλειμμα  – Παράθεση καφέ .  

ΜΕΡΟΣ Γ’ 

• 13:00       Στόχοι 2014 από Πρόεδρο Σ.Α.Σ – Λοιπές Εισηγήσεις. 

• 13:15  Ομιλητές. Κατάθεση Απόψεων-Προτάσεις-Απαντήσεις - Ψηφοφορία επί        

προτάσεων 

• 13:50      Έγκριση Ψηφίσματος.  

• 14:00      Κήρυξη πέρατος Γ.Σ,. από Πρόεδρο Γ.Σ.  

• 14:30     Διανομή Ημερολογίου 2014 & Βασιλόπιτας  

------------------------- 

«Χαιρετισμός Προέδρου ΣΑΣ» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ (Αντιπρόεδρος Δ.Σ. ΣΑΣ): Παρακαλείται ο κύριος Πρόεδρος 

του ΣΑΣ, ο κ. Φαλτάιτς, για ένα χαιρετισμό.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ (Πρόεδρος Δ.Σ. ΣΑΣ): Καλή σας ημέρα. Για όσους δεν με 

γνωρίζουν, είμαι ο Πρόεδρος του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ, λέγομαι 

Δημήτρης Φαλτάιτς, είμαι της 26ης Σειράς. Θα ήθελα να σας δώσω τις ευχές 

μου, να σας καλωσορίσω. Εύχομαι το 2014 να είναι μία χρονιά ειρήνης και 

προόδου για όλο τον κόσμο. Σας εύχομαι υγεία, ευτυχία και επιτυχία τόσο 

σε προσωπικό, όσο και σε οικογενειακό και επαγγελματικό επίπεδο.  

 Σήμερα έχουμε έρθει εδώ για να τελέσουμε μία διαδικασία, που 

σύμφωνα με το άρθρο 21 του Καταστατικού μας, είναι η μεγαλύτερη και πιο 

ισχυρή, δηλαδή η Γενική Συνέλευση μας. Σύμφωνα με το Πρόγραμμα, θα 

τελεστούν ακόμη: Η κοπή της Πρωτοχρονιάτικης πίτας και οι βραβεύσεις 
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μας σε Μέλη τα οποία ξεχώρισαν σε διαφορετικό πόστο ο καθένας τη χρονιά 

που πέρασε. Σήμερα είναι μαζί μας και μας τιμούν με την παρουσία τους οι 

επίσημοι προσκεκλημένοι μας: 

- Ο Σμήναρχος, μηχανικός κ. Πέτρος Στογιαννίδης, ο οποίος εκτός από 

την ιδιότητά του, του Υποδιοικητού της ΣΤΥΑ, θα εκπροσωπήσει και 

τον κ. Α/ΓΕΑ ο οποίος δεν μπορεί να παρευρεθεί λόγω ανειλημμένων 

υποχρεώσεων. 

- Έχουμε κοντά μας τον Πρόεδρο του ΕΣΜΑ, Υποπτέραρχο κ. Ιωάννη 

Κούτρα. 

- Τον Πρόεδρο του ΠΑΣΥΒΕΤΑ, Υποπτέραρχο, ιπτάμενο ε.α. κ. 

Δημήτριο Λαζάρου.  

- Τον Πρόεδρο του ΣΑΙΡ Σμήναρχο ε.α. κ. Ιωάννη Κρανιά.  

- Τον Πρόεδρο του ΣΑΣΥΔΑ Σμήναρχο ε.α. κ. Γεώργιο Ρούσσο.  

- Εκ μέρους της ΑΝΕΑΔ τον κ. Ευθύμιο Γκιτέρσο.  

- Τον Πρόεδρο του ΣΑΣΜΥΝ τον κ. Ελευθέριο Σφακτό. 

- Τον Πρόεδρο του Π.Μ.-ΣΑΣΥ-Π.Ν. Αντιπλοίαρχο ε.α. κ. Νικόλαο 

Βασιλείου.  

- Τον Πρόεδρο του ΣΥΣΜΕΔ Αντισυνταγματάρχη κ. Ανέστη 

Τσουκαράκη.  

- Την Πρόεδρο της ΠΑΣΟΙΠΑ κα Μιράντα Παπασταύρου.  

- Μας τιμά επίσης με την παρουσία της, η χήρα του πρώην Αρχηγού μας 

Παπανικολάου, η κα Έλενα Παπανικολάου και την ευχαριστούμε που 

ήρθε σήμερα κοντά μας.  

 

Έχουμε ακόμη στην παρέα μας, τους επιτίμους Προέδρους:  

- Τον Σμήναρχο ε.α. κ. Παναγιώτη Μερτίκα.  

- Τον κ. Γεώργιο Εμμανουηλίδη. 

- Και τον κ. Παναγιώτη Καράμπελα.  
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- Έχουμε επίσης τον πρώην Πρόεδρο του Σ.Α.Σ κ. Πιέρρο Πλατάνα.  

- Και τον κ. Αριστείδη Αργυρόπουλο, Μέλος του Σ.Α.Σ 32η Σειρά και 

νυν δικηγόρο, ο οποίος μας βοηθάει, μαζί με τον κ. Εμμανουηλίδη 

βέβαια, σε θέματα νομικά του Συλλόγου μας.  

Μαζί μας έχουμε τους τελειόφοιτους του μεταπτυχιακού μας:  

- Τον κ. Παναγιώτη Λεωνιδάκο, ο οποίος αποφοίτησε νομίζω και θα 

μας πει και αυτός δυο λόγια αργότερα.  

- Και την Αρχισμηνία κυρία Αθανασία Ντάσιου, η οποία ξεκινά τώρα 

το μεταπτυχιακό της στο Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο.  

Μαζί μας επίσης βρίσκονται: 

- Ο Αρχηγός της Σχολής Τεχνικών Υπαξιωματικών Αεροπορίας ο 

Δόκιμος 2ας κ. Ιωάννης Καρανπίνης.  

- Και ο Αρχηγός των Πρωτοετών της Σχολής μας, ο Δόκιμος 1ης κ. 

Νικόλαος Βέργος.  

Έχουμε και στη συντροφιά μας και Αντιπροσωπεία αρκετών Δοκίμων 

Πρωτοετών και Δευτεροετών.  

Επίσης, θα ήθελα να ευχαριστήσω τον Διοικητή του 251 ΓΝΑ, τον κ. 

Γεώργιο Τολούμη, για τη διάθεση ιατρού, διότι στο παρελθόν είχαμε κάποια 

συμβάντα και έτσι μας διέθεσε ένα γιατρό (αχρείαστος να ‘ναι), να υπάρχει 

έτσι στον χώρο μας.  

Επίσης, να μην παραλείψουμε και τους απόντες φίλους και παλιούς 

συνεργάτες, πενήντα έξι (56) στον αριθμό, απόφοιτους της Σχολής μας, οι 

οποίοι δεν βρίσκονται πια κοντά μας. Για όλους αυτούς παρακαλώ, να 

τηρηθεί ενός λεπτού σιγή.  

Ακολουθεί τήρηση ενός λεπτού σιγής εις μνήμη των εκλιπόντων 

αποφοίτων ΣΤΥΑ  

.......................................................................................................................... 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Ας είναι αιωνία η μνήμη τους.  
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------------------------- 

 «Παρουσίαση Προγράμματος Γ.Σ. από Αντιπρόεδρο κ.Δημήτριο 

Τρέσσο» 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Παρακαλείται ο κ. Τρέσσος να μας ενημερώσει για το 

Πρόγραμμα.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ (Αντιπρόεδρος Δ.Σ. ΣΑΣ): Κυρίες και κύριοι, καλή σας 

ημέρα. Είμαι ο Αντιπρόεδρος του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ, Σμήναρχος 

ε.α. Δημήτριος Τρέσσος. Σας καλωσορίζω και εύχομαι και εγώ με τη σειρά 

μου χρόνια πολλά για το νέο έτος, σε όλους υγεία και οικογενειακή ευτυχία.  

Το Πρόγραμμα της σημερινής ημέρας έχει ως ακολούθως:  

- Παρουσίαση Προγράμματος της Γενικής Συνελεύσεως.  

- Απονομή διακρίσεων – Επαίνων στους Αρχηγούς – Δοκίμους. 

- Παρουσίαση των υποτρόφων του Ελληνοβρετανικού. 

- Ευχαριστήρια ομιλία των περσινών υποτρόφων του 

Ελληνοβρετανικού.  

- Βράβευση συναδέλφων. 

- Κοπή Πίττας. 

- Διάλειμμα – Παράθεση καφέ. 

Β΄ ΜΕΡΟΣ 

- Έναρξη Εργασιών Γενικής Συνέλευσης. 

- Πρόταση Διοικητικού Συμβουλίου για Πρόεδρο της Συνέλευσης. 

 

- Χαιρετισμός Προέδρου Γενικής Συνέλευσης.  

- Διοικητικός Απολογισμός Πεπραγμένων. 

- Οικονομικός Απολογισμός περιόδου του περασμένου έτους. 

- Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής. 

- Διάλειμμα. 

Γ΄ ΜΕΡΟΣ 

- Στόχοι 2014. 
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- Ομιλητές. Κατάθεση Απόψεων – Προτάσεις – Απαντήσεις – 

Ψηφοφορίες. 

- Έγκριση Ψηφίσματος. 

- Κήρυξη πέρατος Γενικής Συνελεύσεως. 

- Διανομή Ημερολογίου & Βασιλόπιτας. 

------------------------- 

«Απονομή διακρίσεων – Επαίνων στους Αρχηγούς – Δοκίμους 1ης & 2ης 

Τάξης ΣΤΥΑ» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ξεκινάμε από τους Δοκίμους της ΣΤΥΑ. Η σειρά λοιπόν της 

νέας γενιάς. Η ΣΤΥΑ η Σχολή μας, κάθε χρόνο έχει καθιερωθεί να δίνουμε 

επαίνους στους πρωτεύσαντες Αρχηγούς 1ης και 2ας Τάξεως και πριν από τρία 

(3) χρόνια, καθιερώσαμε και χορήγηση ενός μικρού χρηματικού ποσού το 

οποίο βέβαια είναι παράλληλο με τις οικονομικές μας δυνατότητες. Παρά 

του γεγονότος των οικονομικών συγκυριών που είναι πολύ δύσκολες, εμείς 

συνεχίζουμε και εφέτος να κάνουμε αυτές τις απονομές, διότι το θεωρούμε 

σαν υποχρέωσή μας.  

 Και εφέτος έχουμε τους δύο αξιόλογους Δόκιμους, τον Δόκιμο 2ας κ. 

Καρανπίνη Ιωάννη και τον Δόκιμο 1ης Βέργο Νικόλαο. Παρακαλώ, κύριοι 

Δόκιμοι περάστε εδώ.  

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου στην τελευταία του 

συνεδρίαση, αποφάσισε για την άριστη απόδοσή σας κατά το Ακαδημαϊκό 

Έτος 2013, να σας επιδοθούν έπαινος και χρηματικά ποσά. Παρακαλώ τους 

κ.κ. Φαλτάιτς, Καράμπελα, Πουραΐμη και Εμμανουηλίδη να προσέλθουν. 

Ξεκινά ο κ. Φαλτάιτς πρώτος, στον Αρχηγό της 2ας Τάξεως Δοκίμων.  

Ακολουθεί απονομή επαίνου από τον Πρόεδρο του ΣΑΣ κ.Δ.Φαλτάιτς,  

 

στον Αρχηγό – Δόκιμο 2ας Τάξης ΣΤΥΑ Καραμπίνη Ιωάννη. 

.......................................................................................................................... 
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Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Να έχεις πάντα επιτυχίες στη ζωή σου. Και να ξέρεις ότι 

είναι δύσκολο να φτάσεις στην κορυφή, αλλά πολύ δυσκολότερο να 

διατηρηθείς.  

Ι. ΚΑΡΑΝΠΙΝΗΣ: Ευχαριστώ πολύ.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ (Επίτιμος Πρόεδρος ΣΑΣ): Εύχομαι πάντα στη ζωή 

σου να είσαι επιτυχημένος. Η Αεροπορία οπωσδήποτε περιμένει πολλά από 

εσένα. Να ξέρεις ότι και ο Σύλλογος αυτός είναι πάντα κοντά σας για το κάθε 

τι το οποίο σας απασχολεί και θα προσπαθήσει με τον κάθε τρόπο να σας 

βοηθήσει. Θερμά συγχαρητήρια.  

Ακολουθεί απονομή επαίνου στον Αρχηγό – Δόκιμο 1ης Τάξης Σ.Τ.Υ.Α 

Βέργο Νικόλαο. 

.......................................................................................................................... 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Σου εύχομαι το ξεκίνημα σαν άριστος, να συνεχιστεί, διότι 

όπως ξέρουμε εμείς οι παλαιότεροι, η Αεροπορία είναι μία συνεχής 

εκπαίδευση. Θα πρέπει λοιπόν συνέχεια να αγωνίζεσαι, για να διατηρείσαι 

πρώτος. Σου εύχομαι λοιπόν να είσαι πάντα πρώτος στη ζωή σου και αυτό 

είναι που θα σου δώσει και προώθηση αντίστοιχα στον χώρο της Πολεμικής 

Αεροπορίας. Θερμά συγχαρητήρια.  

Ν.ΒΕΡΓΟΣ: Ευχαριστώ πολύ, ευχαριστώ.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ (Επίτιμος Πρόεδρος ΣΑΣ): Συγχαρητήρια και 

καλή σταδιοδρομία. Είναι ελάχιστο δείγμα εκτιμήσεως του Συλλόγου προς 

το πρόσωπό σου. Να είσαι καλά.  

Ι.ΚΑΡΑΝΠΙΝΗΣ: Καλημέρα σας. Ονομάζομαι Καρανπίνης Ιωάννης, είμαι 

ο Αρχηγός της 64ης Σειράς ΣΤΥΑ. Θα θέλαμε να σας ευχαριστήσουμε πολύ 

για τη σημερινή βράβευση, είναι τιμή μας να βρισκόμαστε εδώ, ανάμεσά 

σας, ανάμεσα στις ρίζες της Σχολής μας. Αισθανόμαστε πολύ υπερήφανοι 

που βρισκόμαστε εδώ και πραγματικά η απονομή διακρίσεων και επαίνων 

μας ωθεί να συνεχίζουμε την προσπάθεια και τον αγώνα, για να φτάσουμε 
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στην κορυφή και για το καλύτερο της Πολεμικής Αεροπορίας. Σας 

ευχαριστούμε πολύ.  

------------------------- 

«Ευχαριστήρια ομιλία των περσινών υποτρόφων κ.κ. Λεωνιδάκου και 

Μπάκου» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Στη συνέχεια, περνάμε –όπως είπαμε και προηγουμένως στα 

παιδιά, η εκπαίδευση δεν έχει τέλος– στους μεταπτυχιακούς. Πριν από 

ορισμένο χρονικό διάστημα, με ενέργειες δικές μας, διότι το κράτος 

αρνήθηκε τις υποτροφίες στην προέλευσή μας, υπάρχει και η αντίστοιχη 

αλληλογραφία (δεν θέλω να σας ζαλίζω). Βέβαια εδώ λέει (ένα κομμάτι θα 

σας πω), έγινε επερώτηση στη Βουλή από τον κ.Αλευρά και απαντά ο τότε 

Υπουργός Εθνικής Αμύνης –το οποίο ισχύει και σήμερα– ότι:  

 «Στην ισχύουσα συνεπώς νομοθεσία δεν υπάρχει ρητή πρόβλεψη περί 

ισοτιμίας των ΑΣΣΥ και ΤΕΙ, ούτε παρέχεται η δυνατότητα μεταπτυχιακών 

σπουδών στους αποφοίτους των ΑΣΣΥ». 

 Αυτό λοιπόν, μας έκανε να θεριέψουμε ακόμα περισσότερο. Πρώτη 

κίνηση την οποία κάναμε, είναι να απευθυνθούμε στον κ. Καρκανιά. Ο κ. 

Καρκανιάς είναι απόφοιτος της 14ης Σειράς Σ.Μ.Α., είναι από τα ιδρυτικά 

στελέχη των Σχολών ΔΕΛΤΑ και αυτή τη στιγμή είναι Πρόεδρος του 

Ελληνοβρετανικού Πανεπιστημίου. Τον συναντώ λοιπόν σε προσωπικό 

επίπεδο, να του πω τον πόνο μου και του ζητώ να μας παράσχει –γιατί ήταν 

και Πρόεδρος των Ιδιωτικών Πανεπιστημίων Ελλάδος– να  βρει κάποιο χώρο 

να μας φιλοξενήσει, με λιγότερα δίδακτρα, διότι ο Σύλλογός μας όπως 

ξέρετε, βασίζεται σε κάποια 20άρικα που είναι η παρουσία του συναδέλφου 

ο οποίος είναι Μέλος. Δεν θα μπορούσαμε να δώσουμε ένα μεγάλο ποσό.  

Μου απαντά αμέσως ο κ. Καρκανιάς, προς τιμή του, ότι θα μου 

απαντήσει σε μερικές ημέρες. Και σε μερικές ημέρες με παίρνει τηλέφωνο 

και μου λέει: η υποτροφία αυτή που ζήτησες, θα δοθεί δωρεάν από το 
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Ελληνοβρετανικό Πανεπιστήμιο για έναν Δόκιμο της Σχολής σας. Το: ένα 

βέβαια, έγινε: δύο.  

Και βρισκόμαστε στην ευχάριστη θέση να ξέρουμε ότι οι δύο δικοί 

μας ήδη βρίσκονται προς το τέλος της διετίας την οποία έχουν, δηλαδή αυτή 

τη στιγμή, οι πρώτοι που μπήκαν, δίδουν την πτυχιακή τους εργασία σε λίγο 

και παίρνουν το Master στη Διοίκηση. Και βέβαια δεν καταλήξαμε εκεί και 

δεν τελειώσαμε εκεί, γιατί και για εφέτος συνεχίζεται αυτή η διαδικασία, 

είναι το επόμενο βήμα.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Καλώ λοιπόν τον πρώτο, Αρχισμηνία τότε που ήρθε και 

κατέλαβε τη θέση του μεταπτυχιακού, να προσέλθει στο βήμα. Ο 

Παναγιώτης Λεωνιδάκος.  

Π. ΛΕΩΝΙΔΑΚΟΣ: Σας χαιρετώ. Ονομάζομαι Λεωνιδάκος Παναγιώτης, 

είμαι απόφοιτος ΣΤΥΑ 53η Σειρά. Εγώ θα ήθελα να ευχαριστήσω και πάλι 

τον Σύλλογο, τον δικό μας Σύλλογο για την προσφορά που έκανε. Και είναι 

περιττό να σας πω και εσάς για τη σημασία της ‘‘Δια Βίου Μάθησης’’ εδώ, 

ειδικά στα πλαίσια της Πολεμικής Αεροπορίας.  

 Το πρόβλημα που έχουμε εμείς σαν απόφοιτοι της ΣΤΥΑ, είναι ότι δεν 

μπορούμε εύκολα να έχουμε πρόσβαση στην εκπαίδευση και αυτό κατά 

κύριο λόγο οφείλεται στην Πολεμική Αεροπορία, ότι δεν μας δίνει τις ίδιες 

δυνατότητες και προσβάσεις σε Μεταπτυχιακά Προγράμματα. Παρ’ όλα 

αυτά, το επίπεδο της ΣΤΥΑ και των ατόμων που αποφοιτούν, είναι ιδιαίτερα 

υψηλό και αυτό αποδεικνύεται και με τα Πανεπιστήμια που τελειώνουν οι 

συνάδελφοι και με τα Μεταπτυχιακά Προγράμματα που τελειώνουν με δικιά 

τους πρωτοβουλία.  

Και όλο αυτό το εγχείρημα που ξεκίνησε τώρα, θα έπρεπε και θα  

πρέπει να συνεχιστεί και βασικός συμμέτοχος ήταν ο κ. Τρέσσος και το 

Προεδρείο εδώ του ΣΑΣ και γι’ αυτό και πάλι σας ευχαριστούμε πάρα πολύ.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ.  
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 Ο δεύτερος, δυστυχώς είναι στην Πάτρα, επιβαρύνεται κάθε δεύτερη 

ημέρα να έρχεται στην Αθήνα και πιθανόν σήμερα, για κάποιους λόγους, ενώ 

μου είχε υποσχεθεί ότι θα έρθει, δεν ήρθε.  

------------------------- 

 «Παρουσίαση των υποτρόφων κας Ντάσιου και κας Τσιομπίκα» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Περνάμε λοιπόν για εφέτος. Για εφέτος πάλι έγινε ο ίδιος 

διάλογος, μας κάλεσε ο κ. Καρκανιάς προσωπικά να πάμε για την υπόθεση 

αυτή, γιατί: διότι ομολογουμένως, από τα λεγόμενά του και τα λεγόμενα της 

κόρης του της Μαρίας, η οποία είναι Διευθύντρια Σπουδών, αντιμετώπισαν 

ένα πρωτοφανές γεγονός, τη μεγάλη δυνατότητα σε αφομοίωση της ύλης των 

δύο συναδέλφων αυτών που είναι σήμερα μεταπτυχιακοί –γιατί παίρνουν σε 

λίγο το πτυχίο– και η εκπροσώπηση λοιπόν του χώρου της ΣΤΥΑ στο 

Πανεπιστήμιο ήταν τέτοια, που εκ των πραγμάτων, ενώ είχε υποσχεθεί το ότι 

πιθανόν να συνεχιστεί η διαδικασία των μεταπτυχιακών, ήρθε μόνος του και 

μου είπε: «Τι θα γίνει; Θα τη συνεχίσουμε;».  

Και πράγματι, βγάλαμε την αναγγελία –λίγο αργά βέβαια– και θα σας 

διαβάσω λοιπόν στη συνέχεια, θα ακούσετε δύο (2) βιογραφικά σημειώματα, 

δύο Αρχισμηνιών γυναικών, οι οποίες επελέγησαν για το Μεταπτυχιακό. Η 

μία είναι παρούσα, η άλλη –θα σας εξηγήσω τους λόγους που δεν είναι εδώ.  

Αρχισμηνίας Ντάσιου Αθανασία. Γεννήθηκε στα Φάρσαλα. Μετά το 

τέλος του Λυκείου, μέσω Πανελληνίων εξετάσεων, εισήλθε στη Σχολή 

Τεχνικών Υπαξιωματικών της Αεροπορίας, με την 53η Σειρά και την 

ειδικότητα του Τ/Η. Εν συνεχεία, συνέχισε τις σπουδές της στο 

Καποδιστριακό Πανεπιστήμιο Αθηνών, από όπου έλαβε το πτυχίο 

Πολιτικών Επιστημών. Ομιλεί απταίστως την Αγγλική και τη Γαλλική. 

Σήμερα υπηρετεί στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας, στο Γραφείο Δημοσίων 

Σχέσεων του Υπουργού Εθνικής Αμύνης η εκπρόσωπος της ΣΤΥΑ.  
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Δεύτερη, η κα Τσιομπίκα Παρασκευή η οποία σήμερα συνοδεύει το 

group των Γενικών Γραμματέων της Ευρωπαϊκής Ένωσης, ως επίσημη 

διερμηνέας τους. Ακούστε και το γιατί: γεννήθηκε στην Καλαμπάκα 

Τρικάλων. Μετά το τέλος του Λυκείου, μέσω Πανελληνίων εξετάσεων 

εισήλθε στη Σχολή Τεχνικών Υπαξιωματικών της Αεροπορίας, με την 54η 

Σειρά και την ειδικότητα της Υλικονόμου. Εν συνεχεία συνέχισε τις σπουδές 

της στην ΑΣΟΕ, με την ειδικότητα Στρατηγικής Logistic. Ομιλεί απταίστως 

πέντε (5) Γλώσσες: Αγγλικά, Γαλλικά, Γερμανικά, Ιταλικά, Ισπανικά. 

Σήμερα υπηρετεί στο ΥΠΕΘΑ (δηλαδή στο Εθνικής Αμύνης), στη Γενική 

Διεύθυνση Πολιτικής Εθνικής Άμυνας και Διεθνών Σχέσεων. Ασχολείται με 

τον ενεργό αθλητισμό στα 800 μέτρα και έχει κερδίσει σε πανελλήνιο 

επίπεδο την 4η θέση.  

Θα παρακαλούσα την κα Ντάσιου που είναι παρούσα, να προσέλθει. 

Και θα θέλαμε ένα μικρό χαιρετισμό.  

ΑΘ.ΝΤΑΣΙΟΥ: Καλημέρα και από εμένα. Ονομάζομαι Αθανασία Ντάσιου, 

είμαι συμμαθήτρια του Παναγιώτη, 53η Σειρά. Θα ήθελα να σας 

ευχαριστήσω για την ευκαιρία που μας δώσατε να συνεχίσουμε τις σπουδές 

μας. Και θα φροντίσουμε και εμείς να φανούμε αντάξιοι της γενναιοδωρίας 

σας. Χαίρομαι πάρα πολύ που είστε πολύ δραστήριοι σαν Σύλλογος και 

στηρίζετε και τα στελέχη που είναι εν ενεργεία και θα φροντίσουμε και εμείς 

με τη σειρά μας, να κάνουμε ό,τι μπορούμε, για να συμβάλλουμε στο έργο 

σας. Ευχαριστώ πολύ.  

------------------------- 

«Βράβευση κ.κ.Κωνσταντινόπουλου, Τάγκαλου, Μανιώτη» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Περνάμε στο τρίτο μέρος, το οποίο είναι Απονομή 

Αναμνηστικού Επετειακού Γραμματοσήμου. Όπως ξέρετε, για τα εξήντα 

(60) χρόνια, εξεδόθη μέσω των ΕΛΤΑ, μία σειρά γραμματοσήμων η οποία 

είναι αναμνηστική και η οποία έχει κάποια αξία σήμερα, γιατί είχε βγει μόνο 
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για εκείνο τον σκοπό. Θεωρούμε λοιπόν τιμητικό το γεγονός ότι κάποιος έχει 

αυτή τη σειρά, την οποία του την απονέμει ο Σύλλογος.  

 Επειδή υπήρξαν ανάγκες για βράβευση κάποιων, κατέληξε το 

Διοικητικό Συμβούλιο στο να τους απονεμηθεί αυτή η σειρά 

γραμματοσήμων. Διαβάζω λοιπόν το Πρακτικό της Επιτροπής:  

 «Η Επιτροπή Απονομής Τιμητικών Διακρίσεων του ΣΑΣ που 

συγκροτήθηκε με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου 615/14-01-2014 και 

αποτελείται από τους: Σμήναρχο Δημήτριο Τρέσσο – Πρόεδρο, Αντισμήναρχο 

Κωνσταντίνο Πουραΐμη – Μέλος και Σμήναρχο Ιωάννη Αμουτζόπουλο – 

Μέλος, συσκέφθηκε και αφού έλαβε υπ’ όψη της το άρθρο 10 του Κανονισμού 

Εσωτερικής Λειτουργίας του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ, αποφάσισαν και 

προτείνουν τα ακόλουθα:  

 Στον Αντισμήναρχο Θεόδωρο Κωνσταντινόπουλο…» (είναι 

προελεύσεως ΣΤΑ ο κ. Κωνσταντινόπουλος, πιστεύω οι παλαιότεροι να τον 

ξέρετε, έχει μεγάλη προσφορά στον χώρο μας, με δημοσιεύσεις κ.λπ.).  

Κ. Φίλης - ΜΕΛΟΣ : Σιβιτανιδείου.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Σιβιτανιδείου, ναι. Ευχαριστώ για τη διόρθωση.  

 «Για τη συνεχή αγωνιστική του παρουσία σε θέματα που αφορούν το 

Τεχνικό Προσωπικό της Πολεμικής Αεροπορίας, αλλά και για την αγάπη του 

στους αποφοίτους της ΣΤΥΑ, να του δοθεί τιμής ένεκεν, μία επετειακή σειρά 

γραμματοσήμων του ΣΑΣ, που εξεδόθη για τον εορτασμό των εξήντα (60) 

χρόνων του εορτασμού της ΣΤΥΑ». 

 Παρακαλείται ο κ. Φίλης ως παλαίμαχος να παραλάβει το 

αναμνηστικό αυτό για τον κύριο Αντισμήναρχο.  

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: (παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου) Ο κ. Κωνσταντινόπουλος 

είναι ήρωας του ’40 – ’44, της Εθνικής Αντίστασης, αν δεν το ξέρετε. … 

πάρα πολλούς εδώ, επαίνους, έχει πάρει και βραβεία και …τέτοια.  
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Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ελάτε να τα πείτε, αν θέλετε, στο μικρόφωνο κύριε, γιατί 

εμείς εκπροσωπούμε την πλευρά του Συλλόγου αυτή τη στιγμή. Αυτό που 

λέτε είναι μία γενική… 

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: Ο κ. Κωνσταντινόπουλος έδρασε πολύ επί Γερμανικής 

κατοχής. Πολλούς Έλληνες Αξιωματικούς και Εγγλέζους τους φυγάδευσε 

στη Μέση Ανατολή. Έχει βραβευτεί από την Αγγλική Αεροπορία. Και πρέπει 

αυτό τον άνθρωπο –είναι ιστορικό μνημείο για εμάς όλους– και η Ένωση 

Αποστράτων Αξιωματικών να τον τιμήσει, αλλά και σε εσάς που είναι Μέλος 

σας, να γίνει μία ειδική Ημερίδα. Αυτά. Ευχαριστώ.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Αυτό που είπατε βέβαια, καταγράφεται στα Πρακτικά και 

οπωσδήποτε θα λάβουν γνώση και από την εφημερίδα μας, κύριε Κρανιά, οι 

αρμόδιοι και πιστεύω να το ενεργοποιήσουν.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα ήθελα να πω στον κ. Φίλη που θα παραλάβει το βραβείο 

για τον κ. Κωνσταντινόπουλο, είναι τιμή μας να έχουμε ανθρώπους σαν και 

εσάς, οι οποίοι κοσμούν πραγματικά τον χώρο μας. Τίποτα άλλο. Σας 

ευχαριστούμε πολύ.  

Ακολουθεί απονομή αναμνηστικής επετειακής σειράς γραμματοσήμων 

για τα εξήντα (60) χρόνια ΣΤΥΑ, στον Αντισμήναρχο κ. 

Κωνσταντινόπουλο Θεόδωρο, την οποία παραλαμβάνει εκ μέρους του ο 

κ. Φίλης. 

.......................................................................................................................... 

ΦΙΛΗΣ: Αποδέχομαι με ευχαρίστηση αυτό το κόσμημα, για να το 

παραδώσω στον μεγάλο συνάδελφο Θεόδωρο Κωνσταντινόπουλο, που 

πραγματικά και στο χρονικό διάστημα της κατοχής έπαιξε ένα μεγάλο ρόλο 

για την πατρίδα, που ήταν Αρχηγός του ‘‘Ομήρου’’ Αντιστασιακής 

Οργάνωσης, που όπως είπε και προηγουμένως ο συνάδελφος, αυτή η 

Οργάνωση είχε επισημάνει τις κινήσεις των Γερμανών για τον εφοδιασμό 

πλοίων στη Μέση Ανατολή, προκειμένου να ενισχύσουν τον Rommel. Αυτή 
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λοιπόν η Οργάνωση έδινε τα σήματα και τις κινήσεις, οπότε τα υποβρύχια 

της Μέσης Ανατολής ανατίναζαν στο πέλαγος τα καράβια των Γερμανών. Η 

πατρίδα τον τίμησε με το Αριστείο Ανδρείας. Η δε Μεγάλη Βρετανία με το 

μετάλλιο της Βρετανικής Αυτοκρατορίας.  

 Θέλω να πω ότι ο Κωνσταντινόπουλος θα είναι στη λίστα των λόγων 

του Churchill που είπε ότι ‘‘οι ήρωες πολεμούν σαν Έλληνες’’. Ο ρόλος του 

αυτός όπως καταλαβαίνετε, ήταν πολύ σημαντικός και πολύ επικίνδυνος. 

Ένας τέτοιος άνθρωπος ο οποίος εκτελούσε αυτή την αποστολή, για τους 

Γερμανούς ήταν κατάσκοπος και επομένως θα εκτελείτο επί τόπου, εάν τον 

συλλαμβάνανε.  

Εν πάση περιπτώσει, έδωσε μεγάλο δείγμα και στην Αεροπορία 

μετέπειτα, έγινε αποδεκτός από όλους τους Αρχηγούς και ως Αρχιμηχανικός 

και ως Διοικητής Συντηρήσεως Αεροσκαφών, υπήρξε άριστος και δεν του 

έλειπε τίποτα. Πέρασε αυτές τις εποχές χωρίς κανένα λάθος. Ως Μέλος δε, 

της Υπηρεσίας Ατυχημάτων του Γ.Ε.Α., τα πορίσματά του είναι 

‘‘ευαγγέλιο’’, μπορεί να πει κανείς, διότι ήταν γνώστης πολλών πραγμάτων 

και εν πάση περιπτώσει, στην κατηγορία τη δικιά μας εξ Υπαξιωματικών, 

τίμησε την Αεροπορία και το έθνος γενικότερα, που σήμερα δεν παρίσταται 

εδώ, διότι ο μεν νους του πραγματικά ‘‘τα έχει τετρακόσια’’, όπως λέει και 

η λαϊκή ρήση, αλλά το σώμα εν πάση περιπτώσει αδυνατεί στο ‘‘πάντα ρει’’.  

Εν πάση περιπτώσει, μου είπε να διαβιβάσω τις ευχαριστίες για την 

απονομή αυτή. Θυμάται πάντοτε και κοιμάται με τα όνειρα της προελεύσεως, 

αλλά όλων των συναδέλφων της Αεροπορίας και των ιπταμένων και των 

τεχνικών και απάντων των ειδικοτήτων, διότι όλοι μαζί μπορούμε να 

προσφέρουμε ό,τι μπορούμε, για να σώσουμε αυτή την πατρίδα που 

ταλαιπωρείται. Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Στους Επισμηναγούς κ.κ. Γεώργιο Τάγκαλο και Δημήτριο 

Μανιώτη, για τη συνεχή προσφορά τους στον Σύλλογό μας, να τους δοθεί 
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τιμής ένεκεν, μία επετειακή σειρά γραμματοσήμων του ΣΑΣ, που εξεδόθη 

για τον εορτασμό των εξήντα (60) χρόνων της ΣΤΥΑ.  

 Παρακαλούνται οι κ.κ. Τάγκαλος και Μανιώτης να προσέλθουν.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Στον κ. Μανιώτη που διετέλεσε Αντιπρόεδρος, θα πρέπει να 

επιδώσει σύμφωνα με το ‘‘savoir vivre’’, ο νυν Αντιπρόεδρος (εγώ). Θερμά 

συγχαρητήρια. Σε ευχαριστούμε γιατί πάντα είσαι κοντά μας και θέλουμε να 

είσαι πάντα κοντά μας. Δεν σημαίνει ότι επειδή έφυγες, τελείωσες. Η 

παρουσία σου, οι γνώσεις σου και οι ιδέες σου, μας είναι πάντα κοντά. Θερμά 

συγχαρητήρια.  

Ακολουθεί απονομή αναμνηστικής επετειακής σειράς γραμματοσήμων 

για τα εξήντα (60) χρόνια ΣΤΥΑ, από τον Αντιπρόεδρο κ.Τρέσσο 

Δημήτριο στον Επισμηναγό κ. Μανιώτη Δημήτριο. 

Δ.ΜΑΝΙΩΤΗΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, εύχομαι χρόνια πολλά σε όλους, 

καλή χρονιά. Είμαι ο Δημήτριος Μανιώτης για όσους δεν με ξέρουν. 

Χρημάτισα για κάπου δέκα τρία (13) – δέκα τέσσερα (14) χρόνια Μέλος του 

Συλλόγου, Κοσμήτορας και τα τελευταία έξι (6) χρόνια Αντιπρόεδρος. Αλλά 

από εδώ και πέρα δεν έχει άλλο, γιατί τρεις (3) φορές άμα συμμετέχεις, από 

εκεί και πέρα πρέπει να παραιτηθείς, οπότε και για λόγους υγείας 

παραιτήθηκα. Τώρα, αν το μέλλον δείξει ότι μπορώ να προσφέρω τις 

υπηρεσίες μου, τις προσφέρω πάντα, όσο μπορώ. Θα δούμε. Έχω δικαίωμα 

άλλη μία φορά να βάλω, θα το σκεφθώ. Ευχαριστώ.  

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Τάγκαλε, σας προσφέρεται η σειρά 

γραμματοσήμων τιμής ένεκεν, για τη συμμετοχή σας πάντα στον Σύλλογο.  

Ακολουθεί απονομή αναμνηστικής επετειακής σειράς γραμματοσήμων 

για τα εξήντα (60) χρόνια ΣΤΥΑ, από τον κ.στον Επισμηναγό κ.Τάγκαλο 

Γεώργιο. 

.......................................................................................................................... 
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Γ.ΤΑΓΚΑΛΟΣ: Αιδεσιμότατε, αγαπητοί προσκεκλημένοι μας, αγαπητοί 

συνάδελφοι, κυρίες και κύριοι, είναι φυσικό τούτη τη στιγμή να είμαι 

συγκινημένος αλλά παράλληλα χαίρομαι, με χαρά μεγάλη για την τιμή που 

μου κάνει ο Σύλλογος να με βραβεύσει. Είμαι κοντά του από τότε που 

ιδρύθηκε και θα παραμείνω κοντά του, όσο μπορώ να προσφέρω τις 

υπηρεσίες μου.  

Εύχομαι το 2014 να πορευτούμε όλοι με τη βοήθεια του Θεού, με 

ύψιστο αγαθό την υγεία πρώτα (τα άλλα έπονται). Εύχομαι στον Σύλλογο να 

έχει ακόμη μεγαλύτερη εξέλιξη και να επιτυγχάνει τους στόχους που έχει 

βάλει. Στην Αεροπορία μας, αυτή τη μεγάλη μάνα που μας πήρε στη θερμή 

αγκαλιά της αμούστακα παιδάκια, μας μόρφωσε στις Σχολές της, μας 

σπούδασε και μας άνδρωσε, εύχομαι περαιτέρω επιτυχίες. Και όλως 

ιδιαίτερα εύχομαι –και νομίζω ότι είναι και δική σας ευχή– όπως το 2014 με 

τη βοήθεια του Αρχαγγέλου προστάτη μας, ο δείκτης ατυχημάτων στα 

οπλικά μας συστήματα να παραμείνει καθηλωμένος στο μηδέν (0)!  

Ευχαριστώ πολύ.  

------------------------- 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Παρακαλώ την προσοχή σας. Εκτός Προγράμματος ελήφθη 

η απόφαση, διότι τώρα τελευταία είχαμε μία απαντητική επιστολή από 

κάποιο Μέλος της κυβέρνησης σοβαρού επιπέδου και της οποίας θεωρούμε 

ότι πρέπει να γίνετε γνώστες.  

 Η απαντητική επιστολή προέκυψε από δύο επιστολές που έστειλε ο 

Γενικός Γραμματέας κ. Βούλγαρης στην Αναπληρώτρια Υπουργό κ. 

Φωτεινή Γεννηματά, παραπονούμενος για τη μη παρουσία της πολιτικής 

ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ κατά τη διάρκεια των Ορκωμοσιών 63ης και 65ης  

σειράς της ΣΤΥΑ και ήρθε απάντηση πριν από λίγες ημέρες. (Διαβάζει):  

 «Αγαπητέ κύριε Βούλγαρη, σας ευχαριστώ πολύ για την επιστολή σας 

στις 5 Δεκεμβρίου 2013, την οποία παρέλαβα με την παρέλευση μίας 
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εβδομάδας και στην οποία απαντώ άμεσα, αφού η πρώτη επιστολή στην οποία 

αναφέρεστε, δεν έφτασε ποτέ στην κατοχή μου. Αποτελεί δε, αρχή μου να 

απαντώ σε κάθε επώνυμη επιστολή σοβαρού περιεχομένου. 

Καίτοι το παράπονό σας είναι εύλογο, θα ήθελα να ξέρετε ότι όπως έχει 

αποδείξει η μέχρι τούδε πολιτική μου πορεία και φυσικά η θητεία μου στο 

Υπουργείο, απέχω από νοοτροπίες διαχωρισμών «πατρικίων και πληβείων», 

πόσο δε μάλλον, σε μία εποχή που η κοινωνική συνοχή, αλληλεγγύη και κοινή 

προσπάθεια είναι προαπαιτούμενα για να βγει η Ελλάδα από την κρίση.  

Βούλησή μου είναι να παρίσταμαι και στις τρεις τελετές Ορκωμοσιών 

στις οποίες αναφέρεστε και παρά το άκρως επιβαρυμένο μου πρόγραμμα, 

παρευρέθηκα στις δύο . Η αδυναμία μου λόγω φόρτου εργασίας, να παραστώ 

σε μία εξ όλων, επ’ ουδενί σημαίνει διάκριση και επιλεκτικότητα. Η 

καθημερινή μας πράξη δεικνύει το αν αξιώνουμε ή απαξιώνουμε μερίδες 

συμπολιτών μας και θα ήθελα τουλάχιστον να αναγνωρίσετε τις προσπάθειες 

που καταβάλλω προσωπικά για τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων και 

ιδιαίτερα για τα στελέχη που προέρχονται από τις τιμημένες Σχολές 

Υπαξιωματικών και των τριών Κλάδων.  

Θα ήθελα να διαφωνήσω με μία μόνο αποστροφή του λόγου σας, στην 

εξαιρετική σας επιστολή. Το ηθικό υπόβαθρο των στελεχών των Ενόπλων 

Δυνάμεων και ειδικά των προερχομένων από την ιστορική ΣΤΥΑ, δεν 

κλονίζεται τόσο εύκολα από την παρουσία ή μη του Πολιτειακού παράγοντα 

στην Ορκωμοσία. Αδικείτε τους συναδέλφους σας, των οποίων το φρόνημα 

είναι σε εξαιρετικό επίπεδο και των οποίων ο καθημερινός μόχθος καθιστά 

πλήρως αξιόμαχη την Πολεμική μας Αεροπορία και τις Ένοπλες Δυνάμεις.  

Τιμώ και σέβομαι στον υπερθετικό βαθμό τους αποφοίτους της ΣΤΥΑ 

και τις καθημερινές τους θυσίες. Ακόμα περισσότερο τιμώ και σέβομαι όσους 

έχουν πέσει υπέρ Πατρίδος εν ειρήνη ή εν πολέμω.  

Με εκτίμηση,  
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Φωτεινή Γεννηματά».  

Εδώ τελειώσαμε με αυτά που πρέπει να διαβάσουμε και να πούμε 

σύμφωνα με το Πρόγραμμα.  

------------------------- 

«Κοπή Πίττας» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Η επόμενη δραστηριότητα που πρέπει να κάνουμε, είναι η 

κοπή της πίτας. Παρακαλούμε τον Άγιο Πατέρα να ευλογήσει.  

Ακολουθεί ευλόγηση πίτας από ιερέα και κοπή της. 

.......................................................................................................................... 

ΠΑΝΟΣΙΟΛΟΓΙΟΤΑΤΟΣ: Χρόνια πολλά, με υγεία, καλή δύναμη και 

πολλή υπομονή και απαντοχή στους δύσκολους καιρούς στους οποίους 

φαίνονται οι γενναίοι και οι δυνατοί. Χρόνια πολλά.  

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ (Αναπληρωτής Αντιπρόεδρος): (Διαβάζει τον 

κατάλογο Μελών ΣΤΥΑ για διανομή της πίτας). 

------------------------- 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Κύριοι, θα ήθελα λίγο την προσοχή σας. Πρόσφατα, 

ανακοινώθηκε από τα Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης η πληροφορία για 

αναδρομικά από το Σ.τ.Ε. κ.λπ. Έχουμε την τιμή να έχουμε τον κ. 

Εμμανουηλίδη, έγκριτο δικηγόρο, ο οποίος θα μας πει δυο λόγια, για να μας 

λυθούν κάποιες απορίες. Είναι μία ευκαιρία, καλό θα ήταν να τον 

ακούσουμε. Παρακαλώ πολύ να καθίσετε στις θέσεις σας.  

 Κύριε Εμμανουηλίδη, έχετε τον λόγο.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Παρακαλώ την προσοχή σας, για να σας ενημερώσει ο κ. 

Εμμανουηλίδης, ο Νομικός Σύμβουλος του Συλλόγου για τα οικονομικά, για 

την απόφαση του Συμβουλίου Επικρατείας.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Δεν έχει βεβαίως εκδοθεί η απόφαση. Εγώ θα 

εκφράσω την προσωπική μου άποψη, το τι μπορεί να λέει αυτή η απόφαση, 

σύμφωνα φυσικά, με ορισμένες παραμέτρους που έχω υπ’ όψη μου. Η 
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απόφαση λοιπόν αυτή μπορεί να λύνει δύο θέματα. Η μία περίπτωση είναι, 

με την απόφαση αυτή να ακυρώνεται η μείωση του μισθού των εν ενεργεία 

που έγινε τον Αύγουστο του 2012, με αντίστοιχη επίπτωση στις συντάξεις, 

να ακυρώνεται όμως μόνο όσον αφορά την αναδρομικότητα που δόθηκε με 

τον Ν. 4093/2012 για την αναδρομικότητα που δόθηκε, δηλαδή ενώ… 

ΜΕΛΟΣ: (παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται).  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Δεν έγινε κατανοητό ότι το θέμα που συζητά ο κ. 

Εμμανουηλίδης, μας αφορά άμεσα, διότι είναι η απόφαση η τελευταία που 

βγήκε, για τις παρακρατήσεις που μας έγιναν μετά το 2012.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Λοιπόν, επαναλαμβάνω η μία περίπτωση είναι η 

απόφαση του Συμβουλίου Επικρατείας να ακυρώνει τη μείωση των 

συντάξεων (και των μισθών) των εν ενεργεία που έγινε τον Αύγουστο του 

2012, διότι ο κόσμος ενημερώθηκε και έγινε η παρακράτηση αυτή τον 

Ιανουάριο του 2013 και δόθηκε αναδρομικότητας από τον Αύγουστο του 

2012. Αυτή λοιπόν η αναδρομικότητα, το ότι έγινε αναδρομικά δηλαδή από 

τον Αύγουστο του 2012, μέχρι τον Ιανουάριο του 2013, ενδέχεται να κριθεί 

ότι ήταν αντισυνταγματική αυτή η αναδρομική κράτηση και επομένως να 

έχει εφαρμογή καθ’ όσον αφορά τα αναδρομικά, δηλαδή να δοθούν 

αναδρομικά από τον Αύγουστο μέχρι και τον Δεκέμβριο του 2013. Η μία 

περίπτωση είναι αυτή.  

 Η δεύτερη περίπτωση είναι να κρίθηκε ο Νόμος, ο Ν. 4093/12 ότι είναι 

αντισυνταγματικός, διότι παραβίασε βασικές διατάξεις συνταγματικές και 

του Ευρωπαϊκού Δικαστηρίου, δηλαδή κυρίως την αρχή της 

αναλογικότητας, το ότι δηλαδή με την κράτηση αυτή η οποία ήταν η πέμπτη 

περίπου, αν δεν κάνω λάθος, ότι έχει περάσει τα όρια που μπορεί να ανέχεται 

ένας συνταξιούχος, προκειμένου να αντιμετωπίζει την επιβίωσή του.  

Εάν λοιπόν ακυρωθεί, καθ’ όσον αφορά γενικά ως αντισυνταγματικός 

ο Νόμος, τότε βεβαίως θα δοθούν αναδρομικά από τον Αύγουστο του 2012, 
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μέχρι και όποτε δοθούν. Και βεβαίως, θα πάψει αυτή η μείωση της σύνταξης 

στους αποστράτους και βεβαίως και η μείωση των μισθών στους εν ενεργεία. 

Ας ελπίσουμε ότι θα ισχύσει η δεύτερη περίπτωση.  

Προσωπικά, θεωρώ ότι μάλλον θα πρέπει να είναι η δεύτερη 

περίπτωση. Αυτό δε, το βασίζω στο εξής: είχε εκδοθεί μία Γνωμοδότηση της 

Ολομέλειας του Ελεγκτικού Συνεδρίου, το 2012, που έκρινε ότι δύο (2) 

περικοπές, δηλαδή Αύγουστος του 2012, Ιανουάριος του 2013, στις 

συντάξεις, ότι είναι αντισυνταγματικές, δηλαδή ότι παραβιάζουν το 

Σύνταγμα και διότι περιάγουν τον κόσμο σε μία κατάσταση ένδειας. Αυτό το 

είχε πει το Ελεγκτικό Συνέδριο το 2012.  

Λαμβάνοντας λοιπόν υπ’ όψη μου αυτή τη Γνωμοδότηση, η οποία 

όπως σας την είπα, είναι εντελώς επιγραμματικά, διότι η Γνωμοδότηση αυτή 

είναι πάρα πολύ νομικά θεμελιωμένη, ομιλεί για εξίσωση βαθμών, εξίσωση 

χρόνου παροχής υπηρεσίας των αποστράτων και είναι πραγματικά, μία 

πρωτοπόρος εκ μέρους του Ελεγκτικού Συνεδρίου, Γνωμοδότηση.  

Λαμβάνοντας λοιπόν υπ’ όψη μου αυτή τη Γνωμοδότηση, θεωρώ 

προσωπικά ότι μάλλον θα κρίθηκε ο Νόμος ως αντισυνταγματικός, επομένως 

ότι θα δοθούν τα αναδρομικά για τους δέκα εννέα (19) μήνες και θα πάψει η 

κράτηση αυτή. Μία γνώμη προσωπική. Τώρα, αυτή ακόμα τη στηρίζω την 

άποψη στο γεγονός ότι πρέπει να είχαν καταλάβει οι ιθύνοντες ότι ο κόσμος 

έχει φτάσει σε ένα έσχατο σημείο. Δεν μπορεί ο Υποστράτηγος (άκουγα 

τελευταία) με μισθολογική προσαρμογή και σύνταξη Αντιστρατήγου να 

παίρνει 1.270€.  

Πιστεύω λοιπόν, επαναλαμβάνω και πάλι, για να υποστηρίξω την 

άποψη ότι μάλλον πρέπει να είναι η δεύτερη περίπτωση, δηλαδή να έχει 

κριθεί αντισυνταγματικός γενικά ο Νόμος, ότι η κυβέρνηση είχε πάρει 

απόφαση να δώσει γύρω στα 200.000.000€ από το πλεόνασμα, στους εν 

ενεργεία και 100.000.000€ στους αποστράτους. Επειδή όμως θα 
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δημιουργούσε θέμα στις άλλες κατηγορίες δημοσίων υπαλλήλων και ίσως 

και στην Τρόικα, θεωρώ λοιπόν, επειδή έχω δει αρκετές αποφάσεις 

Συμβουλίου Επικρατείας, αποφάσεις σκοπιμότητας, κάνω μία έτσι, πολύ 

αυθαίρετη ίσως άποψη και σκέψη.  

Θεωρώ λοιπόν ίσως να υπήρξε μία παρέμβαση της κυβέρνησης 

ακριβώς (ας αφήσουμε το τι λέγονται, πώς θα το αντιμετωπίσει η κυβέρνηση 

και το ένα…, το άλλο… κ.λπ.), το Συμβούλιο Επικρατείας να εκδώσει μία 

τέτοια απόφαση, θεμελιώνοντάς της το γεγονός ότι ο σκληρός πυρήνας του 

κράτους είναι ο Στρατός και οι απόστρατοι βεβαίως και να έπεσε μία γραμμή 

να εκδοθεί αυτή η απόφαση η οποία να μην δίνει τη δυνατότητα στις άλλες 

κατηγορίες των δημοσίων υπαλλήλων, ίσως ακόμη και στην Τρόικα να φέρει 

κάποιες αντιρρήσεις, διότι απόφαση της Ολομέλειας του Συμβουλίου 

Επικρατείας και ‘‘τα σκυλιά δεμένα’’. Είναι μία άποψη, η οποία –

επαναλαμβάνω και πάλι– ίσως είναι λίγο αυθαίρετη, όμως η εμπειρία μου 

δίνει τη δυνατότητα να την εκφράσω.  

Τώρα, εκείνο το οποίο ήθελα να τονίσω, είναι το εξής: επειδή διαβάζω 

και ακούω στα διάφορα Μέσα άσχετες απόψεις: «Αγωγές πρέπει να γίνουν 

για τα αναδρομικά…», το ένα…, το άλλο… κ.λπ. Εάν λοιπόν η απόφαση 

αυτή ακυρώνει τον Νόμο ως αντισυνταγματικό και πρέπει να δοθούν τα 

αναδρομικά, άκουσα βεβαίως ότι θα ισχύσει η απόφαση μόνο σε αυτούς οι 

οποίοι είχαν προσφύγει. Έχουν προσφύγει βεβαίως οι Ενώσεις, αλλά έχουν 

προσφύγει και ατομικά και Λιμενικοί και Αστυνομικοί κ.λπ., γύρω στα 

πεντακόσια (500) – εξακόσια (600) άτομα.  

Σας λέω λοιπόν το εξής, το οποίο είναι πάρα πολύ βασικό: υπάρχει μία 

απόφαση της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας, είναι περίπου 

τώρα γύρω στα πέντε (5) – έξι (6) χρόνια, πάρα πολύ προοδευτική, η οποία 

λέει ότι: Αν ακυρωθεί με απόφαση της Ολομέλειας του Συμβουλίου 

Επικρατείας Νόμος ως αντισυνταγματικός, τότε όλοι όσοι έχουν ενδιαφέρον 
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από την ακύρωση αυτού του Νόμου, με μία απλή αίτηση και μόνο προς την 

Υπηρεσία, τη Διοίκηση, προς το κράτος εν πάση περιπτώσει, είναι 

υποχρεωμένο το κράτος, να εφαρμόσει και γι’ αυτόν ο οποίος δεν συμμετείχε 

σε καμία διαδικασία. Αρκεί, επαναλαμβάνω, να έχει άμεσο έννομο συμφέρον 

από την έκδοση της αποφάσεως αυτής.  

Επομένως, εάν λοιπόν κριθεί αντισυνταγματικός ο Νόμος, όλοι εάν  

δεν τα δώσουν αναδρομικά όπως πρέπει, όπως κάναμε το ΛΑΦΚΑ, αν δεν 

τα δώσει στον κόσμο δηλαδή, χωρίς να χρειαστεί να τρέχουμε όπως τρέχαμε, 

με τον Ν. 2838/2000 και με τον Ν. 3016/2002, Νόμοι οι οποίοι έγιναν 

βεβαίως μισθολογική προαγωγή στους εν ενεργεία, όμως εφόσον είχαν 

αύξηση που είχε ανταπόκριση στον βασικό μισθό, έπρεπε να έχει και στον 

συνταξιούχους.  

Και ενώ είχαν εκδοθεί αποφάσεις της Ολομέλειας του Ελεγκτικού 

Συνεδρίου από το 2002, το Γενικό Λογιστήριο δεν εφάρμοζε, με αποτέλεσμα 

να τρέχει ο κόσμος να κάνει εφέσεις και να εκδίδονται αποφάσεις ακόμα και 

τώρα και εν συνεχεία να καταφεύγουμε με αγωγή για να πάρουν τα 

αναδρομικά. Μέχρι που 01-10-2005 εκδόθηκε ο Ν. 3408 και εφάρμοσε και 

τον Ν. 2838 και τον Ν. 3016.  

Ελπίζω λοιπόν, να μην έχουμε τα ίδια και να δώσουν τα αναδρομικά, 

εφόσον –επαναλαμβάνω και πάλι– κριθεί ο Νόμος αντισυνταγματικός. 

Άλλως, να έχετε υπ’ όψη σας ότι ισχύει αυτή η απόφαση της Ολομέλειας του 

Συμβουλίου της Επικρατείας, όποιος θέλει να την επικαλεστεί, μπορεί να 

πάρει τηλέφωνο, όπου με μία απλή αίτηση, υποχρεούται να δώσει το Γενικό 

Λογιστήριο τα χρήματα τα αναδρομικά σε αυτούς οι οποίοι τα δικαιούνται.  

Αυτά, κύριοι και αναμένουμε την απόφαση. Ας ελπίσουμε να είναι 

στην άποψή μου, να βγω ότι είμαι αληθής. Ευχαριστώ.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ευχαριστούμε και εμείς.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Ευχαριστούμε πολύ τον κ. Εμμανουηλίδη.  
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 Η κα Παπασταύρου έχει τον λόγο.  

ΠΑΠΑΣΤΑΥΡΟΥ: Καλή Χρονιά σε όλους. Θα ήθελα, σας παρακαλώ πολύ, 

να πω το εξής: επειδή μας έκανε την ενημέρωση –πολύ σημαντική– ο κ. 

Εμμανουηλίδης, θέλω να πω ότι υπάρχει και η εξής άποψη, δική μου, μπορεί 

να είναι λάθος, θα ήθελα όμως να την πω. Δεν είναι τόσο απλό το ότι το 

Συμβούλιο Επικρατείας επικαλείται στην απόφασή του 

αντισυνταγματικότητα για τη δική μας κατηγορία, για ποιο λόγο: με τον Ν. 

3986, με τον Ν. 4002, με τον Ν. 2042 και δεν θυμάμαι ακόμα με κάποιον, 

μας είχαν γίνει οι περικοπές συντάξεως, όπως σε όλους τους συνταξιούχους. 

Και αφού μας έγιναν οι περικοπές με τέσσερις (4) Νόμους, έρχεται το Ενιαίο 

Μισθολόγιο των εν ενεργεία στρατιωτικών, να μας εντάξει στις περικοπές 

και του Ενιαίου Μισθολογίου.  

 Άρα, στην περίπτωση τη δική μας, η αντισυνταγματικότητα 

προέρχεται από το ότι υπέστημεν εμείς μόνον περισσότερες περικοπές από 

τους άλλους συνταξιούχους, δηλαδή υπέστημεν τις περικοπές του Ν. 3986, 

του Ν. 4002, του Ν. 4024 και ακόμα ενός που δεν τον θυμάμαι και ήρθε και 

ο Ν. 4093 που δεν έχει περικόψει με Ενιαίο Μισθολόγιο άλλων κατηγοριών 

τις συντάξεις. Άρα η αντισυνταγματικότητα προέρχεται εξ αυτού του λόγου. 

Και αφήνω να το μελετήσει ο κ. Εμμανουηλίδης.  

Ευχαριστώ που με ακούσατε.  

------------------------- 

«Αποδέσμευση προσκεκλημένων (όσοι επιθυμούν)» 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα ήθελα να ευχαριστήσω τους επίσημους 

προσκεκλημένους μας, που μας έκαναν την τιμή να παρευρεθούν σε αυτή 

την εκδήλωσή μας της Γενικής Συνέλευσης. Στη συνέχεια, θα ακολουθήσει 

ένα δεκάλεπτο διάλειμμα και θα μπούμε στο Β΄ Μέρος, που είναι και η ουσία 

της Γενικής Συνελεύσεως.  
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 Θα ήθελα να διευκρινίσω σας παρακαλώ πολύ, κάτι. Επειδή πέρυσι 

που είχα έρθει, είχε δημιουργηθεί μία αναστάτωση με το θέμα των 

ημερολογίων κ.λπ., τα ημερολόγια και τα κομμάτια της πίτας για τον πολύ 

κόσμο που δεν πήρε, θα δοθούν στο τέλος της Γενικής Συνέλευσης. Σας 

ευχαριστώ πολύ.  

Ακολουθεί διάλειμμα – παράθεση καφέ. 

.......................................................................................................................... 

------------------------- 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

«Έναρξη Εργασιών Γ.Σ. Πρόταση Δ.Σ. δια Προέδρου ΣΑΣ Προεδρείου 

Γ.Σ. (Πρόεδρος κ.Σχίζας, Μέλη κ.κ.Μανιώτης, Ζεβόλης)» 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Παρακαλώ πολύ τους κυρίους να καθίσουν, για να 

ξεκινήσουμε το Β΄ Μέρος της Γενικής Συνέλευσης. Κύριοι, ξεκινάμε. 

Σύμφωνα με το Πρακτικό 615/14-01-2014, έχουν προταθεί για το Προεδρείο 

της Γενικής Συνέλευσης, οι κ.κ.:  

- Πρόεδρος: Ο Σμήναρχος ε.α. κ. Σχίζας Δημήτριος.  

- Μέλη: Οι Επισμηναγοί ε.α. κ.κ. Μανιώτης Δημήτριος και Ζεβόλης 

Γεώργιος.  

Εγκρίνετε;  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται…, εγκρίνεται. 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Εγκρίνεται. Υπάρχει παμψηφεί η έγκριση του Προεδρείου, 

όπως προαναφέρθηκαν, Πρόεδρος ο κ. Σχίζας Δημήτριος και Μέλη οι κ.κ. 

Μανιώτης Δημήτριος και Ζεβόλης Γεώργιος. Παρακαλώ, κύριε Πρόεδρε.   

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ παμψηφεί εγκρίνει το Προεδρείο της:  

Πρόεδρος: Σχίζας Δημήτριος, Μέλη: Μανιώτης Δημήτριος και Ζεβόλης 

Γεώργιος. 

Στο σημείο αυτό ο Πρόεδρος και τα Μέλη του Προεδρείου της Γ.Σ. 

καταλαμβάνουν τις θέσεις τους στην έδρα. 
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------------------------- 

«Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. – Συστάσεις επί διαδικαστικών- Δήλωση 

επιθυμούντων να μιλήσουν (χρόνος 3΄ λεπτά)» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ (Δ.ΣΧΙΖΑΣ): Ευχαριστώ πολύ. Χαίρομαι ιδιαίτερα. 

Παρακαλώ να καθίσουμε, να ακούμε, για να μπορούμε να αντιληφθούμε τι 

συμβαίνει. Χαίρομαι πραγματικά, κάθε φορά που βρίσκομαι μεταξύ 

αγαπητών προσώπων. Και όλοι οι συνάδελφοι, υπ’ όψη, είναι αγαπητοί. 

Εύχομαι σε όλους μας να έχουμε μία καλύτερη χρονιά από τις προηγούμενες, 

γιατί οι προηγούμενες κάθε άλλο παρά καλές, ήταν.  

 Πώς θα έχουμε όμως, καλύτερη χρονιά, εάν πράγματι στη ζωή μας, 

που τα περισσότερα που αντιμετωπίζουμε είναι αρνητικά και ελάχιστα τα 

θετικά, μπορούμε να αντιμετωπίσουμε την ίδια τη ζωή με θετική σκέψη, με 

αισιοδοξία και πάντοτε να απολαμβάνουμε τα απλά της ζωής. Εύχομαι 

λοιπόν σε όλους, καλή χρονιά.  

  Η Γενική Συνέλευση, όπως προανεφέρθη και από τον κύριο Πρόεδρο 

του Διοικητικού Συμβουλίου, είναι το πλέον σημαντικό του Συλλόγου μας. 

Μας διακρίνει οπωσδήποτε η ευπρέπεια, η δημοκρατική διαδικασία σε όλους 

τους διαλόγους. Δεν προσβάλλουμε, δεν υβρίζουμε, δεν φωνασκούμε, 

μιλάμε ήρεμα και τεκμηριωμένα. Δεν γίνεται λογοκρισία σε οτιδήποτε έχει 

να πει κάποιος, αλλά καλό θα είναι, αυτό που θα πει, να είναι και 

τεκμηριωμένο.  

 Αρχίζουμε λοιπόν τη Γενική Συνέλευση με όλα αυτά τα δεδομένα της 

ευπρέπειας και της επικοινωνίας, της αποτελεσματικής επικοινωνίας μεταξύ 

μας και δίδουμε τον λόγο στον Πρόεδρο του Διοικητικού Συμβουλίου, για 

να μας αναπτύξει συνολικά την όλη δράση του Συλλόγου κατά τον 

περασμένο χρόνο. Και να έχουμε πάντα υπ’ όψη μας ότι ένας Σύλλογος, δεν 

είναι ένα αμειβόμενο επίπεδο εξουσίας, που εμείς θα του τα πούμε για να το 
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ευχαριστηθούμε. Είναι μία εκούσια προσφορά, με ανάλωση χρόνου, 

προσπάθειας και χρημάτων.  

 Παρακαλώ, ο κύριος Πρόεδρος στο βήμα. …Μισό λεπτό, κύριε  

Πρόεδρε. Όσοι από εμάς, από όλους μας, θέλουν να μιλήσουν, η διάρκεια θα 

είναι τρίλεπτη –στη συνέχεια βέβαια, όχι τώρα– θα μπορούν να γράψουν το 

όνομά τους και το θέμα που θέλουν να θίξουν, να αναπτύξουν, να 

προτείνουν, να προβάλλουν, οτιδήποτε.  

Ευχαριστώ.  

------------------------- 

«Διοικητικός Απολογισμός – Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2013, από Πρόεδρο ΣΑΣ» 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ (Πρόεδρος Δ.Σ.): Κύριοι και πάλι καλημέρα σας.  

Ξεκινώντας, θα ήθελα να ευχαριστήσω όλους τους συνεργάτες, Μέλη 

του Δ.Σ. και μη, οι οποίοι εργάστηκαν πραγματικά σκληρά, για να φέρουμε 

εις πέρας και να σας παρουσιάσουμε τη σημερινή Γενική μας Συνέλευση.  

Θέλω να γνωρίζετε ότι θα είμαστε περιεκτικοί και δεν θα 

μακρηγορήσουμε, δίνοντας έτσι την ευκαιρία σε όσο το δυνατόν 

περισσότερους από εσάς, να λάβετε τον λόγο και να σας απαντήσουμε σε 

ερωτήσεις σας, σε παρατηρήσεις σας και να ακούσουμε τυχόν προτάσεις 

σας. Θεωρούμε ότι σε μία Ετήσια Γενική Συνέλευση πρέπει να επικρατεί ο 

διάλογος και η ανταλλαγή απόψεων, προκειμένου να συνεχίσουμε ακόμη πιο 

δημιουργικά το έργο μας. 

Πέρασε κιόλας ένας χρόνος από τότε, που μαζί με το εκλεγμένο 

Διοικητικό Συμβούλιο αναλάβαμε τις τύχες του Συλλόγου, σε μία περίοδο 

δύσκολη τόσο για την πατρίδα, όσο και για εμάς τους ιδίους. Θα ήθελα να 

σας υπενθυμίσω μερικά από τα ‘‘καλά’’ (εντός εισαγωγικών), που μας 

συνέβησαν τη χρονιά που πέρασε.  

- Μείωση των μισθών και των συντάξεων.  
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- Δραματική μείωση των μερισμάτων. Ακόμα και πρόσφατα, στα 

μερίσματα του Ιανουαρίου με την ενεργοποίηση των διατάξεων του 

άρθρου 60 του νέου Φορολογικού Κώδικα Εισοδήματος, που πρέπει 

να παρακρατείται κάθε μήνα από τις μηνιαίες μας αποδοχές, 22%, 

32% και 42%, αντί των 5%, 10% και 15%.  

- Επιβολή νέων φόρων, τα λεγόμενα χαράτσια για τα ακίνητα. Σήμερα 

λοιπόν, ένα παλιό όνειρο του Έλληνα για την απόκτηση στέγης, 

τιμωρείται.  

- Αυξήσεις συμμετοχής σε φάρμακα και στην υγεία γενικότερα. 

- Αύξηση της ανεργίας σε πολύ μεγάλο ποσοστό, για τις ηλικίες 25 – 

30, με αποτέλεσμα τη δημιουργία μεταναστών επιστημόνων.  

- Τα νιάτα, τα παιδιά μας, η ελπίδα του έθνους μας, απογοητευμένα  

φεύγουν για καλύτερη τύχη στο εξωτερικό, με αποτέλεσμα η πατρίδα 

να γερνάει.  

- Την ώρα που τα παιδιά μας θα έπρεπε να παράγουν έργο, να κάνουν 

οικογένειες, αυτά αδυνατούν να συντηρήσουν ακόμη και τον ίδιο τους 

τον εαυτό.  

- Μείωση των δαπανών για την άμυνα.  

- Μείωση των εισακτέων στις Στρατιωτικές Παραγωγικές Σχολές, 

επομένως σταδιακή μείωση της αμυντικής θωράκισης της χώρας.  

Διοικητικά Πεπραγμένα. 

Στη χρονιά που πέρασε, είχαμε: 

• Την ετήσια Γενική Συνέλευση και τις Αρχαιρεσίες του παρόντος Δ.Σ. 

.Έγιναν συνολικά τον χρόνο που πέρασε 36  Διοικητικά Συμβούλια 

• Την παραίτηση του Μέλους του Διοικητικού Συμβουλίου κ. Αχιλλέα 

Αυδή και την κάλυψη της θέσης του από Εφεδρικό Μέλος, τον κ. 

Κωνσταντίνο Αναγνωστόπουλο.  
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• Μετά από αίτημά μας στο Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας, καταφέραμε τη 

μείωση του καταβαλλόμενου μισθώματος των Γραφείων μας κατά  

20%.  

• Για την καλύτερη παρακολούθηση και έλεγχο των οικονομικών 

στοιχείων του Συλλόγου, αποφασίστηκε η συνεργασία μας με Λογιστικό 

Γραφείο. 

• Μετά από ενημέρωση του Μέλους του Συλλόγου μας, του κ. Ιωάννη 

Αβραμίδη, ο οποίος είναι και παρών σήμερα, αποστείλαμε έγγραφο προς 

τους Βουλευτές κ.κ. Αλευρά, Γεωργιάδη, Δημαρά, Κουίκ και 

Νικολακόπουλο, σχετικά με τις διπλές μειώσεις των στρατιωτικών, λόγω 

συζήτησης στη Βουλή, Σχεδίου Νόμου που αφορούσε ρυθμίσεις για τη 

βελτίωση των συνταξιοδοτικών, διοικητικών και λοιπών διατάξεων και 

προκαλέσαμε επερώτηση στη Βουλή, μέσω του κ. Νικολάου 

Νικολακόπουλου. Ο τότε ΥΠΕΘΑ κ. Παναγιωτόπουλος, απάντησε στην 

επερώτηση ότι δεν ήταν αρμόδιος για το θέμα και προώθησε την ερώτηση 

στο Υπουργείο Οικονομικών, από το οποίο ακόμη περιμένουμε 

απάντηση.  

• Αντικατάσταση των Τραπεζικών λογαριασμών από φυσικά πρόσωπα 

(Πρόεδρος, Ταμίας, που ήταν πριν), στην επωνυμία ‘‘Σύλλογος 

Αποφοίτων ΣΤΥΑ). Γι’ αυτό τον λόγο και δημιουργήθηκε νέος 

Τραπεζικός λογαριασμός.  

• Πραγματοποιήθηκαν όλες οι προγραμματισμένες  επισκέψεις προς τους 

Αρχηγούς Στρατού , Ναυτικού , Αεροπορίας και τα Μετοχικά Ταμεία. 

• Για 14η συνεχόμενη χρονιά πετύχαμε την εκτύπωση του ημερολογίου για 

το έτος 2014, με την έγκριση της ΔΑΥ και με τη βοήθεια της ΥΑΕ, την 

επιμέλεια του οποίου είχαν οι κ.κ. Τάγκαλος και Βούλγαρης. Το 

ημερολόγιο είναι αφιερωμένο σε όσους υπηρετούν σε Μονάδες Ελέγχου 



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 25ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2014                                                                        29 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  29 

του εναερίου χώρου και θα σας διανεμηθεί μετά τη λήξη της Γενικής 

Συνελεύσεως. Θα ήθελα στο σημείο αυτό να ευχαριστήσω:  

- Τον Αρχηγό Τακτικής Αεροπορίας Αντιπτέραρχο κ. Βαΐτση, για τη 

χορήγηση του υλικού σε ηλεκτρονική μορφή, όπως ιστορικά 

στοιχεία και εμβλήματα.  

- Τον Υποπτέραρχο κ. Βρεττό για την έγκριση έκδοσης των 

ημερολογίων.  

- Τον Διοικητή της ΥΑΕ Σμήναρχο Ιπτάμενο κ.Μάνο Δημήτριο.  

• Τελέστηκε η επιμνημόσυνη δέηση πεσόντων αποφοίτων ΣΤΥΑ κατά 

την εκτέλεση του καθήκοντος, στα Γραφεία του Συλλόγου την 07-12-

2013, εκδήλωση στην οποία έλαμψε δια της απουσίας της για πρώτη 

φορά, η Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας.  

 

Κοινωνικές Εκδηλώσεις 

• Στις 02-03-2013 πραγματοποιήθηκε με ιδιαίτερη επιτυχία ο Ετήσιος 

Χορός στο ξενοδοχείο STANLEY. 

• Εφέτος, στις 22-02-2014 ο Ετήσιος Χορός θα πραγματοποιηθεί στη 

Λέσχη Αξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων (ΛΑΕΔ).  

Δεν καταφέραμε, δυστυχώς, να πραγματοποιήσουμε κάποια εκδρομή τον 

χρόνο που πέρασε και απολογούμαστε γι’ αυτό. Πλην όμως, δεσμευόμαστε 

να κάνουμε κάτι καλό τη χρονιά που μπήκε και ζητάμε τη συμπαράστασή 

σας.  

Υποτροφίες Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου 

• Ο Σύλλογος, σε συνεργασία με το Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο, 

προσέφερε εντελώς δωρεάν, για δύο (2) αποφοίτους Σχολής ΣΤΥΑ 

μεταπτυχιακές σπουδές σε δύο Κλάδους: MBA – Διοίκησης 

Επιχειρήσεων και MSC – Υπολογιστές.  
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• Επίσης, προσφέρθηκε έκπτωση 40% επί των διδάκτρων για 

παρακολούθηση του Μεταπτυχιακού Προγράμματος ΜΒΑ για όλους 

τους συμμετέχοντες στη διαδικασία επιλογής και δεν πήραν την 

υποτροφία.  

Στο σημείο αυτό, θέλω να ευχαριστήσω τον κ. Καρκανιά για την προσφορά 

του. 

Ηθικές αμοιβές 

• Όπως κάθε χρόνο, ο Σύλλογος τιμά συναδέλφους που με το ήθος τους 

και την εν γένει παρουσία τους, τιμούν την προέλευσή τους. Έτσι και 

εφέτος, με πρόταση της Επιτροπής Αξιολόγησης Τιμητικών 

Διακρίσεων και κατόπιν αιτιολογημένης εισήγησης του Προέδρου του 

ΣΑΣ, προτάθηκαν για βράβευση οι κ.κ. 

o Αντισμήναρχος ε.α. κ. Κωνσταντινόπουλος Θεόδωρος, για τη 

συνεχή αγωνιστική του παρουσία σε θέματα που αφορούν 

Τεχνικό Προσωπικό, αλλά και τον αδιάκοπο αγώνα του 

στήριξης της προέλευσής μας.  

o Επίσης, οι Επισμηναγοί ε.α. κ.κ. Τάγκαλος Γεώργιος  

o Και Μανιώτης Δημήτριος, για την πολυετή και συνεχιζόμενη 

προσφορά τους στον Σύλλογο, αποτελώντας λαμπρά 

παραδείγματα προς μίμηση.  

Συμμετοχή του Συλλόγου σε κινητοποιήσεις 

• Συμμετοχή του Συλλόγου σε συγκέντρωση φορέων Νομικών 

Προσώπων Δημοσίου Δικαίου και Νομικών Προσώπων Ιδιωτικού 

Δικαίου, στην Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας, η 

οποία προήλθε μετά από πίεση φορέων Νομικών Προσώπων 

Ιδιωτικού Δικαίου, όπου παρουσιάσαμε (ο μοναδικός φορέας κύριοι) 
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γραπτώς και προφορικά, πλαίσια αρχών και αρχές λειτουργίας για τη 

δημιουργία ενός Συντονιστικού Οργάνου Δράσης.  

• Πετύχαμε την εκλογή μας και την ενεργό συμμετοχή μας στο 

ενδεκαμελές Συμβούλιο του ΣΟΔ, μετά από ψηφοφορία μεταξύ όλων 

των φορέων.  

• Συμμετείχαμε με ιδιαίτερη επιτυχία, τόσο στη συγκέντρωση 

διαμαρτυρίας στην Αθήνα (πλατεία Κλαυθμώνος), όσο και στη 

συγκέντρωση διαμαρτυρίας στη Θεσσαλονίκη (πλατεία 

Αριστοτέλους), μετά από απόφαση του Συντονιστικού Οργάνου 

Δράσης.  

• Δυστυχώς, μετά τη συνεχιζόμενη άρνηση των τριών (3) Ενώσεων 

Αποστράτων να εκδηλώσουν κάποιο μήνυμα στήριξης στους 

εκδιωκόμενους εν ενεργεία συναδέλφους μας, αποφασίσαμε να 

αποχωρήσουμε από τον ΣΟΔ και να μην μετάσχουμε στις 

προγραμματισμένες συγκεντρώσεις των Χανίων και της Λάρισας, 

καλώντας όμως τα Μέλη μας να αποφασίσουν οικεία βουλήσει τη 

συμμετοχή τους ή μη.  

• Δυστυχώς, όπως είχαμε προβλέψει στην τελευταία συνεδρίαση του 

ΣΟΔ, μετά τις συγκεντρώσεις των Χανίων και της Λάρισας, υπήρχε 

μία άνευ προηγουμένου παθητική στάση των Ενώσεων, με 

αποτέλεσμα τη μηδενική πλέον αντίδραση, γεγονός που αφενός 

αποσιώπησε τη δίκαιη οργή των συναδέλφων, αφετέρου γίναμε 

κοινωνοί της ευχαριστήριας επιστολής με αριθμό Πρωτοκόλλου 

244/02-10-2013 των Ενώσεων προς τον Πρωθυπουργό, για την 

ικανοποίησή τους ότι ο κ. Πρωθυπουργός δεσμεύτηκε να μην γίνουν 

περαιτέρω μειώσεις σε εν ενεργεία και εν αποστρατεία συναδέλφους. 

Τα συμπεράσματα είναι δικά σας.  
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Επισκέψεις – Ενημερώσεις 

• Όπως είθισται, παραμονές των εορτών του Πάσχα και των 

Χριστουγέννων, ο Σύλλογος πραγματοποίησε επισκέψεις στο 251 

ΓΝΑ, όπου προσέφερε τις ευχές του για ταχεία ανάρρωση στους 

ασθενείς προελεύσεως ΣΤΥΑ.  

• Πραγματοποιήσαμε επισκέψεις στη Σχολή μας, μετά από κάλεσμα του 

κυρίου Διοικητού και συζητήσαμε προβλήματα της Σχολής.  

• Επιπροσθέτως, συζητήσαμε την προοπτική αναβάθμισης της Σχολής 

και εκφράσαμε τις αντιρρήσεις για την ονομασία της διαφαινόμενης 

ενοποιημένης Σχολής Υπαξιωματικών Αεροπορίας (ΣΥΑ). Δυστυχώς, 

μετά από εξήντα πέντε (65) έτη αδιάλειπτης λειτουργίας της Σχολής 

μας, κάποιοι επιχειρούν να εκμηδενίσουν την ιστορία της Σχολής και 

να εξαφανίσουν δια παντός το όνομά της. Θα δώσουμε τον αγώνα μας 

για να μην περάσουν τέτοιου είδους σχεδιασμοί.  

• Στα πλαίσια της Προεδρίας του Συντονιστικού Συμβουλίου ΑΣΣΥ, 

επισκεφθήκαμε τους τρεις Αρχηγούς Α/ΓΕΑ, Α/ΓΕΝ και Α/ΓΕΣ, όπου 

τους παρουσιάσαμε προβλήματα που απασχολούν τους αποφοίτους 

προερχομένους ΑΣΣΥ.  

• Παράλληλα, επισκεφθήκαμε τους Προέδρους των Μετοχικών 

Ταμείων Στρατού και Ναυτικού, όπου καταθέσαμε την έντονη 

αντίδρασή μας για τις συνεχιζόμενες μειώσεις στο μέρισμα και στο 

ΕΚΟΕΜΑ. 

• Επίσκεψη του Προέδρου του ΣΑΣ στην ΕΑΑΑ μετά από πρόσκληση 

του προέδρου της ΕΑΑΑ. 

• Έγινε συνάντηση στα Γραφεία του Συλλόγου μας, με τον Πρόεδρο και 

Αντιπρόεδρο του ΕΛ.Ι.ΣΜ.Ε. κ.κ. Βασίλειο Μαρτζούκο και 

Αναστάσιο Μπασαρά. Αντηλλάγησαν απόψεις και διερευνήθηκαν οι 
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τομείς αμοιβαίου ενδιαφέροντος και ενδεχόμενης συνεργασίας, μέσω 

σειράς δράσεων, όπως η διοργάνωση, η συνδιοργάνωση διαλέξεων και 

παρουσιάσεων κοινού ενδιαφέροντος, ανταλλαγή άρθρων προς 

δημοσίευση, η ανάρτηση στα έντυπα και τις ιστοσελίδες των δύο 

φορέων.  

 

Συμμετοχή του Συλλόγου σε Τελετές. 

Θέλοντας να τιμήσει τους νεκρούς συναδέλφους στην εκτέλεση του 

καθήκοντος, ο Σύλλογος μας συμμετείχε με κατάθεση στεφάνου:  

• στην επιμνημόσυνη δέηση πεσόντων αεροπόρων στο όρος Όθρυς,  

• στην ετήσια επιμνημόσυνη δέηση Πεσόντων Αεροπόρων στην 

πλατεία Καραϊσκάκη, με μέριμνα της Ένωσης Αποστράτων, 

• στην ετήσια επιμνημόσυνη δέηση του ΠΑ.ΣΥ.ΒΕΤ.Α. για τους 

πεσόντες αεροπόρους του 13ου Σμήνους του 1951 – 1952 στην Κορέα.  

• Επίσης, συμμετείχαμε με κατάθεση στεφάνου, στην ετήσια 

επιμνημόσυνη δέηση της RAFA στο Μνημείο Ελλήνων- Βρετανών 

Πεσόντων Αεροπόρων 1940 – 1941 στην 112 Πτέρυγα Μάχης.  

 

Όπως είθισται, ο Σύλλογος ήταν παρών:   

• στην Tελετή Παράδοσης – Παραλαβής του νέου Α/ΓΕΑ 

Αντιπτεράρχου κου Ευάγγελου Τουρνά και 

• Στην τελετή Παράδοσης – Παραλαβής Διοικητού ΣΤΥΑ με 

αντιπροσωπεία μελών του ΔΣ 

• Επίσης συμμετείχαμε στην Τελετή Απονομής Πολεμικής Σημαίας 

στην 129 Πτέρυγα Υποστήριξης στη Σχολή Τεχνικών Υπαξιωματικών 

Αεροπορίας.  

Ο Σύλλογος ήταν παρών:  
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• Στην Ορκωμοσία των νέων Σμηνιών της 63ης Σειράς ΣΤΥΑ, όσο και 

των Πρωτοετών Δοκίμων 65ης Σειράς στην Αεροπορική Βάση 

Δεκέλειας στο Τατόι.  

• Στην Ορκωμοσία  νέων Σμηνιών  της 63ης Σειράς ΣΤΥΑ και 

Πρωτοετών της 65ης Σειράς.   

• Ο Σύλλογος παρευρέθηκε και στον εορτασμό του Προστάτη της 

Πολεμικής Αεροπορίας.  

• Τελειώνοντας, ο Σύλλογος πραγματοποίησε την ετήσια επιμνημόσυνη 

δέηση πεσόντων αποφοίτων ΣΤΥΑ κατά την εκτέλεση του 

καθήκοντος στα Γραφεία του Συλλόγου μας.  

 

Εφημερίδα ‘‘Τα Νέα του ΣΑΣ’’ 

• Θα ενημερωθείτε από τον Πρόεδρο της Συντακτικής Επιτροπής και 

Αναπληρωτή Αντιπρόεδρο κ. Γεώργιο Παπαδόπουλο.  

 

Κύριε Παπαδόπουλε, έχετε τον λόγο.  

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά την περίοδο από 01-02-2013 έως 31-12-

2013, η Συντακτική Επιτροπή η οποία φαίνεται στη διαφάνεια και 

αποτελείται από τους Γεώργιο Παπαδόπουλο, Κωνσταντίνο Πουραΐμη, 

Ανδρέα Ποταμίτη, Ιωάννη Αμουτζόπουλο, Χρήστο Δούρο και Κωνσταντίνο 

Αναγνωστόπουλο, προέβη στην έκδοση των εφημερίδων 226, 227, 228, 229, 

230 και 231. Και εκδόθηκαν σε οκτώ (8) έως δώδεκα (12) σελίδες. Τα άρθρα 

τα οποία δημοσιεύτηκαν, ήταν πενήντα επτά (57) στο σύνολο.  

Βασικοί στόχοι της εφημερίδας είναι:  

- Να ενημερωθούν τα Μέλη μας για θέματα που τα ενδιαφέρουν.  

- Η προβολή στην Πολιτική και Στρατιωτική Ηγεσία των αιτημάτων και 

των προβλημάτων που απασχολούν τους εν ενεργεία και απόστρατους 

αποφοίτους ΣΤΥΑ.  
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- Προβλήθηκαν με πολλά δημοσιεύματα, αιτήματα των εν ενεργεία 

συναδέλφων, όπως Εξελεγκτικό, Αναβάθμιση της Σχολής Τριετούς 

Φοίτησης, Αναβάθμιση των Πτυχίων, Τεχνολόγοι, Τήρηση Ονόματος 

ΣΤΥΑ.  

Καταβλήθηκε προσπάθεια από τη Συντακτική Επιτροπή να 

ικανοποιήσει στο μέτρο του δυνατού, περισσότερους συναδέλφους – Μέλη 

και συνδρομητές, δημοσιεύοντας κείμενά τους.  

Η Συντακτική Επιτροπή ζητά συγνώμη από τους συναδέλφους που δεν 

κατόρθωσε να ικανοποιήσει σε επιθυμητό βαθμό τις απαιτήσεις τους και 

ζητά την κατανόησή τους.  

Η Συντακτική Επιτροπή δεσμεύεται να συνεχίσει το έργο της, με 

στόχο για πληρέστερη ενημέρωση και αναβάθμιση της εφημερίδας. 

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε για την όλη απεικόνιση της δράσεως του 

Συμβουλίου μας, κατά το έτος που πέρασε.  

------------------------- 

«Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2013 από 

Ταμία Σ.Α.Σ, παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού 2011 και του 

Προϋπολογισμού Εσόδων – Εξόδων 2014» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και παρακαλώ τώρα να γίνει ο Οικονομικός Απολογισμός 

από τον αρμόδιο του Διοικητικού Συμβουλίου.  

Δ.ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ: Αγαπητοί συνάδελφοι, καλημέρα σας. Για όσους δεν με 

ξέρετε, είμαι ο Δημήτρης Παναγιώτου της 25ης Σειράς Μ.Μ.Μ.Μ. Θα σας 

ενημερώσω για τα οικονομικά του Συλλόγου μας μέχρι τις 31-12-2013.  

 Όπως βλέπετε στην πρώτη διαφάνεια, τα Έσοδα του 2013 ήταν 

28.815,32€ και τα Έξοδά μας 29.449,53€, δηλαδή είχαμε ένα αρνητικό 

χρήσης, του ύψους των 634,21€. Βλέπετε στην πρώτη διαφάνεια τα έσοδά 

μας από πού προήλθαν. Όπως ξέρετε όλοι, ο μοναδικός οικονομικός 
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αιμοδότης του Συλλόγου είμαστε μόνον εμείς, κανείς άλλος. Άρα όπως 

βλέπετε εδώ πέρα, είναι όλα από τα 20άρικα μας, ή τα 10ρικα, όποιοι κύριοι 

συνάδελφοι μας αγαπούν και θέλουν να διαβάζουν την εφημερίδα μας. 

Τελειώσαμε με τα Έσοδα του 2013. 

 Και πάμε στα Έξοδα του 2013. Τα Έξοδα του 2013, κύριοι 

συνάδελφοι, ήταν 29.449,53€. Ευτυχώς για εμάς, καταφέραμε να μειώσουμε 

λίγο τα έξοδά μας, κατά 10%. Το μεγαλύτερο πρόβλημα που έχουμε στα 

έξοδά μας, είναι η εφημερίδα, το ενοίκιο όπως ξέρετε, τα κοινόχρηστα και η 

ΔΕΗ. Αυτοί είναι οι μεγάλοι αιμοδότες που μας ταλαιπωρούν, δυστυχώς ή 

ευτυχώς. Τελειώσαμε και με τα έξοδα του 2013.  

Πάμε στην επόμενη διαφάνεια, που μπορούμε να δούμε το γενικό 

σύνολο των χρημάτων, από τα στατιστικά των έξι (6) τελευταίων ετών. Όπως 

βλέπετε: Νέες Εγγραφές – Συνδρομές, αντιστοιχία. Είχαμε μία πτώση 

εφέτος, όχι πολύ μεγάλη εν συγκρίσει με πέρυσι, άμα αναλογιστούμε τις 

περικοπές και όλα αυτά. Ευτυχώς, για εμάς ακόμα, είμαστε καλά. Θα 

μπορούσαμε να ήμασταν ακόμα πιο καλά, αλλά δεν πειράζει, έχει ο Θεός. 

Και του χρόνου με υγεία. Καλά να είμαστε όλοι.  

Πάμε στους τηρούμενους λογαριασμούς του Συλλόγου μας. Όπως 

βλέπετε και όπως ήδη θα έχετε διαβάσει οι περισσότεροι από εμάς –και αν 

δεν έχετε διαβάσει, τα ακούτε από εμένα– από εφέτος έχουμε αλλάξει τους 

λογαριασμούς του Συλλόγου, έχουν έρθει πια στο όνομα του Συλλόγου. 

Δηλαδή, όποιος έχει πάει να καταθέσει σε Τράπεζα, αν έχει παρατηρήσει, 

βγαίνει: ‘‘Σύλλογος Αποφοίτων ΣΤΥΑ’’, ενώ μέχρι πριν λίγο καιρό ήταν στο 

όνομα του εκάστοτε Ταμία και στο όνομα του εκάστοτε Προέδρου του 

Συλλόγου. Το αλλάξαμε αυτό και όπως βλέπετε, έχουμε μία καινούργια 

σειρά η οποία λέει: Νέος Λογαριασμός.  

Πάμε στον Ισολογισμό οικονομικής χρήσης του 2013.  
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Θα πάμε στην επόμενη διαφάνεια η οποία είναι ο Προϋπολογισμός 

Εσόδων του 2014. Ευχόμαστε και πιστεύουμε να διατηρηθούμε στα ίδια 

επίπεδα. Θα είναι ακόμα καλύτερο εάν τα αυξήσουμε φυσικά.  

Συνεχίζουμε στην επόμενη διαφάνεια, η οποία είναι ο 

Προϋπολογισμός Εξόδων του 2014. Προσδοκούμε να μειώσουμε λίγο τα 

έξοδά μας, ακόμα περισσότερο από το νούμερο που γράφουμε. Απλά, 

γράφουμε ένα νούμερο στατιστικό. Πιστεύουμε να καταφέρουμε να 

κατέβουμε κάτω από τα 28.000€, να κόψουμε και άλλες δαπάνες οι οποίες 

μπορεί να μην μας χρειαστούν για το 2014.  

Δεν έχω κάτι άλλο να σας πω. Το μόνο πράγμα που θέλω, είναι να σας 

ευχαριστήσω πάρα πολύ για την προσοχή σας, να σας ευχηθώ χρόνια πολλά, 

καλή χρονιά σε όλους εσάς, με υγεία, στις οικογένειές μας, στα παιδιά μας, 

στα εγγόνια μας –όσοι έχουμε και όσοι δεν έχουμε, να αποκτήσουμε– για να 

μπορέσουμε να πάρουμε κάτι εμείς, γιατί από τα παιδιά μας, λίγο δύσκολο. 

Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε για την εμπεριστατωμένη οικονομική 

ενημέρωση, που είναι η πιο λεπτή διαδικασία.  

 

         

 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 2014  

   

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΤΗΝ 31-12-2012 

1 Τρεχούμενος Λογαριασμός Ταμείου (Ε.Τ.Ε.) 9.643,02 

2 Προθεσμιακός Λογαριασμός Ταμείου (Ε.Τ.Ε) 31.316,12 

3 Τρεχούμενος Λογαριασμός Ταμείου Αρωγής (ΕΤΕ) 1.813,80 

4 Τρεχούμενος Λογαριασμός Στέγης (Τ.Π.& Δ.) 155,54 

5 Προθεσμιακός Λογαριασμός Στέγης (Τ.Π. & Δ.) 54.396,23 

6 Τρεχούμενος Λογαριασμός Ταμείου (Ε.Τ.Ε.)  ΝΕΟΣ 0,00 

7 Ταμίας (Τρέχουσες Ανάγκες Συλλόγου) 438,92 

  ΓΕΝΙΚΟ  ΣΥΝΟΛΟ  ΕΤΟΥΣ 2013 97.763,63 

 

 

  

ΕΣΟΔΑ 2013 
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1 Συνδρομές Μελών 18.880,00 

2 Εγγραφές και Συνδρομές Νέων Μελών 750,00 

3 Ενίσχυση Συλλόγου (Δωρεές, Εκδηλώσεις) 3.520,29 

4 Αναμνηστικά (Λευκώματα- Γραμματόσημα) 123,00 

5 Στέγη Συλλόγου 20,00 

6 Αρωγή Συλλόγου 0,00 

7 Συνδρομή Εφημερίδας 815,00 

8 Τόκοι Τρεχούμενου Λογαριασμού Ταμείου (Ε.Τ.Ε) 78,63 

9 Τόκοι Προθεσμιακού Λογαριασμού Ταμείου (Ε.Τ.Ε) 2.059,45 

10 Τόκοι Τρεχούμενου Λογαριασμού Αρωγής (Ε.Τ.Ε) 1,71 

11 Τόκοι Τρεχούμενου Λογαριασμού Στέγης (Τ. Π & Δ) 2,24 

12 Τόκοι Προθεσμιακού Λογαριασμού Στέγης (Τ. Π & Δ) 2.565,00 

  ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ ΕΤΟΥΣ 2013 28.815,32 

 

 

  

 ΕΞΟΔΑ 2013  

1 Ενοίκιο 4.058,75 

2 Κοινόχρηστα 1.120,49 

3 ΔΕΚΟ (ΔΕΗ - ΕΥΔΑΠ - ΟΤΕ) 2.262,50 

4 Εκτύπωση - Διανομή Εφημερίδας 12.754,62 

5 Κυλικείο 140,00 

6 Κίνηση 967,00 

7 Κοινωνικές Εκδηλώσεις (Στεφάνια, Συνεστιάσεις, Εκδρομές) 2.538,38 

8 Συντήρηση -Εξοπλισμός Συλλόγου 1.650,30 

9 Λειτουργικά Έξοδα Συλλόγου 545,86 

10 Δαπάνες Γ.Σ 2013 2.245,78 

11 Εφορία-Φοροτεχνικός 400,00 

12 Φόροι Τόκων 153,39 

13 Διάφορα Έξοδα 612,46 

  ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ 29.449,53 

  ΤΕΛΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΧΡΗΣΗΣ 2013 (ΕΣΟΔΑ - ΕΞΟΔΑ) -634,21 

 

 

ΤΗΡΟΥΜΕΝΟΙ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΙ ΕΩΣ 31-12-2013  

1 Τρεχούμενος Λογαριασμός Ταμείου (Ε.Τ.Ε.) 3.085,71 

2 Προθεσμιακός Λογαριασμός Ταμείου (Ε.Τ.Ε) 32.935,04 

3 Τρεχούμενος Λογαριασμός Ταμείου Αρωγής (ΕΤΕ) 1.815,78 

4 Τρεχούμενος Λογαριασμός Στέγης (Τ.Π.& Δ.) 177,78 

5 Προθεσμιακός Λογαριασμός Στέγης (Τ.Π. & Δ.) 56.960,76 

6 Τρεχούμενος Λογαριασμός Ταμείου (Ε.Τ.Ε.)  ΝΕΟΣ 2.130,57 

7 Ταμίας (Τρέχουσες Ανάγκες Συλλόγου) 23,78 
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  ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΤΗΡΟΥΜΕΝΩΝ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΩΝ 97.129,42 

 

 

ΙΣΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΧΡΗΣΕΩΣ 2013 

        

ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΟ  ΠΑΘΗΤΙΚΟ   

        

ΑΠΌ ΤΡΑΠΕΖΕΣ 97.105,64   

ΚΕΦΑΛΑΙΟ 

ΣΥΛΛΟΓΟΥ 

   

97.878,33 

ΜΕΤΡΗΤΑ ΤΑΜΕΙΟ 23,78   

ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΕΙΣ 

ΝΕΟ -748,91   

ΣΥΝΟΛΟ 97.129,42   ΣΥΝΟΛΟ 97.129,42   

        

 

 

 

 

ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΩΝ ΧΡΗΣΗΣ 2013 

        

ΕΞΟΔΑ  ΕΣΟΔΑ   

ΓΙΑ ΤΟ 2013 29.449,53   ΓΙΑ ΤΟ 2013 28.815,32   

ΖΗΜΙΑ ΧΡΗΣΕΩΣ -634,21       

 

ΣΥΝΟΛΟ 28.815,32   ΣΥΝΟΛΟ 28.815,32   

        

  

ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΕΚΜΕΤΑΛΛΕΥΣΗΣ 

    

ΕΞΟΔΑ  ΕΣΟΔΑ  

        

Ενοίκιο 4.058,75 Συνδρομές Μελών 18.880,00 

Κοινόχρηστα 1.120,49 

Εγγρ. Συνδρ. Νέων 

Μελών 750,00 

ΔΕΚΟ (ΔΕΗ - ΕΥΔΑΠ - 

ΟΤΕ) 2.262,50 Ενίσχυση Συλλόγου  3.520,29 

Εκτύπωση - Διανομή 

Εφημερίδας 12.754,62 Αναμνηστικά  123,00 

Κυλικείο 140,00 Στέγη Συλλόγου 20,00 

Κίνηση 967,00 Αρωγή Συλλόγου 0,00 

Κοινωνικές Εκδηλώσεις 2.538,38 

Συνδρομή 

Εφημερίδας 815,00 
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Συντήρηση -Εξοπλισμός 

Συλλόγου 1.650,30 Σύνολο Τόκων 4.707,03 

Λειτουργικά Έξοδα 

Συλλόγου 545,86     

Δαπάνες Γ.Σ 2013 2.245,78     

Εφορία-Φοροτεχνικός 400,00     

Φόροι Τόκων 153,39     

Διάφορα Έξοδα 612,46    

        

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 29.449,53   ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 28.815,32   

 

------------------------- 

«Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της 

Οικονομικής Διαχείρισης του Συλλόγου, για περίοδο Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2013 από Εξελεγκτική Επιτροπή» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλούμε τον Πρόεδρο της Εξελεγκτικής Επιτροπής να 

πάει στο βήμα.  

ΑΝ.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Καλημέρα σας. Είμαι ο Ανδρέας 

Ανδρικόπουλος –για όσους δεν με ξέρετε– είμαι Μέλος του Συλλόγου μας, 

με εκλέξατε πέρυσι Πρόεδρο Εξελεγκτικής Επιτροπής και ήθελα να σας 

ενημερώσω γενικά σχετικά με την Έκθεση Οικονομικής Διαχείρισης. 

(Διαβάζει):  

«ΕΞΕΛΕΚΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ Σ.Α.Σ. 

 

ΕΚΘΕΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΕΤΟΥΣ 2013 

 

 Σήμερα την 20η Ιανουαρίου 2014 ημέρα Δευτέρα, η Ε.Ε. 

αποτελούμενη από τον Ανδρέα Ανδρικόπουλο ως πρόεδρο, τον Γεώργιο 

Τζανίνη και Αναστάσιο  Σπυρόπουλο ως μέλη, προέβη σε τακτικό ετήσιο 

έλεγχο της Οικονομικής Διαχείρισης του Σ.Α.Σ. για το χρονικό διάστημα από 

1-1-2013 μέχρι 31-12-2013. 

Όλα τα στοιχεία του εν λόγω ελέγχου παρατίθενται κατωτέρω: 

ΕΣΟΔΑ 
 α) Συνδρομές-εγγραφές-ενισχύσεις Σ.Α.Σ…………………..  23.965,29 € 

 β) Αναμνηστικά διάφορα Σ.Α.Σ. …………………….…………123,00 € 
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 γ) Στέγη συλλόγου Σ.Α.Σ……………………….………………... 20,00 € 

 δ) Αρωγή συλλόγου Σ.Α.Σ……………………………..…………. 00,00 € 

 ε) Τόκοι καταθέσεων στο σύνολο……………………………… 4.707,03 € 

 ΣΥΝΟΛΟ ΓΕΝΙΚΩΝ ΕΣΟΔΩΝ ……………………...……..28.815,32 €                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

 

ΕΞΟΔΑ 

ΣΥΝΟΛΟ ΓΕΝΙΚΩΝ ΕΞΟΔΩΝ……………………...…….. 29.449,53 € 

Διαφορά εσόδων-εξόδων έτους 2013 για μεταφορά  

στο επόμενο έτος 2014………………………………………………….. -634,21 € 

 

ΒΙΒΛΙΑΡΙΑ ΚΑΤΑΘΕΣΕΩΝ 

α)  ΕΤΕ 163940172-51 τρεχούμενος Σ.Α.Σ. με ενημέρωση 31-12 2013……3.085,71 € 

β)  ΕΤΕ 104/480801-00   νέος λογαριασμός ……………………………….. 2.130,57 € 

γ) ΕΤΕ 163940168-73 τρεχούμενος αρωγής Σ.Α.Σ. με ενημέρωση   

            την 31-12-2013…………………………………………...…………..1.815,78 € 

δ) ΕΤΕ 50008893336 προθεσμιακός Σ.Α.Σ. στη λήξη 04-07-2014  ………..32.935,04 €                                    

ε) ΤΠ&Δ 0970011769985000015 προθεσμιακός στέγης Σ.Α.Σ  

                 στην λήξη 03-07-2014 ……………………..……………………56.960,76 €                                                     

στ) ΤΠ&Δ 001/1244150 τρεχούμενος στέγης Σ.Α.Σ. με ενημέρωση    

                  την 31-12-2013………………………….…………………………177,78 €

                                                    

Το συνολικό ποσό που ευρίσκεται κατατεθειμένο στα βιβλιάρια του συλλόγου 

Σ.Α.Σ.  ανέρχεται στο ποσό των……………………………………….97.105,64 € 

Στα χέρια του Ταμία την 31/12/2013 ευρίσκοντο……………………...…. 23,78 € 

 

Το συνολικό χρηματικό ποσό του Σ.Α.Σ. ανέρχεται στο ποσό των…....97129,42 € 

 

Στο σύλλογο υπάρχουν για διάθεση και τα παρακάτω αποθέματα-

αναμνηστικά: 

   α) Γραμματόσημα φύλλα 29× 15€/ τεμ……………………………...435 € 

   β) Φ.Π.Η.Κ. τεμ. 335 × 3 €/τεμ…………………..………………...1005 € 

   γ) Λευκώματα τεμ. 135 × 15€/τεμ……………...…………………..2025 € 

   Συνολική αξία: …………………………….……………………… 3465 € 

 

ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΕΙΣ 

 Κατά τον ετήσιο τακτικό έλεγχο δεν ευρέθησαν οικονομικές διαφορές. 

 

ΣΥΜΠΕΡΑΣΜΑΤΑ 

Η ΕΕ έχουσα πλήρη ευθύνη των όσων αναφέρονται παραπάνω θέλει 

να ευχαριστήσει, ενώπιον της Γενικής Συνέλευσης, το ΔΣ του Συλλόγου και 

ιδιαίτερα τον Ταμία κ Δήμητριο Παναγιώτου για την άριστη συνεργασία 

κατά τους ελέγχους του έτους 2013. 

 Μετά τα ανωτέρω στοιχεία που εκτέθηκαν για το οικονομικό έτος 

2013, η ΕΕ προτείνει: 
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  α) Την έγκριση του οικονομικού απολογισμού του εν λόγω έτους. 

  β) Την απαλλαγή του Δ.Σ από κάθε ευθύνη για το έτος 2013. 

 

Η ΕΞΕΛΕΚΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

                                                                                            Ο Πρόεδρος 

          Τα μέλη                                                                            

 

Γεώργιος  Τζανίνης          Ανδρέας Ανδρικόπουλος 

 

Αναστάσιος Σπυρόπουλος» 

 

Ευχαριστώ πολύ. Καλή σας ημέρα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εκτιμώ ότι είδαμε όλα αυτά τα στοιχεία. Εάν κάποιος έχει 

επιμέρους αντίρρηση, περνάει από το Γραφείο του ΣΑΣ, όπου ο Ταμίας από 

το πρωί μέχρι το μεσημέρι –ίσως και το απόγευμα καμιά φορά– είναι εκεί 

και θα του δώσει οποιαδήποτε πληροφορία θέλει. Και παρακαλώ τη Γενική 

Συνέλευση να απαλλάξει το Διοικητικό Συμβούλιο πάσης περαιτέρω 

αμφισβήτησης ή αμφιβολίας επί των οικονομικών θεμάτων, δι’ ανατάσεως 

της χειρός.  

Στο σημείο αυτό διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός. 

……………………………………………………………………………… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άρα, απαλλάσσεται το Διοικητικό Συμβούλιο πάσης 

περαιτέρω αμφισβήτησης και ευχαριστούμε πολύ.  

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Α) Εγκρίνει τον Οικονομικό Απολογισμό περιόδου Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2013 τον Ισολογισμό 2013 και τον Προϋπολογισμό Εσόδων – 

Εξόδων 2014. 

Β) Απαλλάσσει το Διοικητικό Συμβούλιο από κάθε ευθύνη όσον αφορά τα 

οικονομικά θέματα για το έτος 2013.  

------------------------- 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχουν Αναμνηστικά και Λευκώματα στην έξοδο, όταν θα 

φύγουμε, που οποιοσδήποτε επιθυμεί, μπορεί να τα προμηθευτεί.  

Θα μου επιτρέψετε να διαβάσω μία επιστολή που έστειλε ένας 

αγαπητός συνάδελφος από τον Βόλο, ο κ. Κώστας Λούτας, Σμηναγός ε.α., ο 

οποίος είναι και Πρόεδρος του Παραρτήματος της Ε.Α.Α.Α. στην Λάρισα.  

Ο οποίος ήθελε πάρα πολύ να είναι, αλλά για λόγους ανωτέρας βίας δεν 

μπορούσε να είναι παρών σήμερα. Λέει (διαβάζει): 

 «Αγαπητέ Πρόεδρε, αγαπητοί συνάδελφοι, Μέλη του Διοικητικού 

Συμβουλίου του ΣΑΣ, (αλλά εγώ θα το επεκτείνω, αφού το διαβάζουμε εδώ, 

είναι και για όλους εμάς που είμαστε Μέλη), αν και θα μου ήταν ιδιαίτερα 

ευχάριστο να πάρω μέρος στην Ετήσια Γενική Συνέλευση του Συλλόγου μας, 

προσωπικοί λόγοι δεν μου επιτρέπουν να ικανοποιήσω την επιθυμία μου αυτή.  

Εύχομαι από βάθους καρδιάς κάθε επιτυχία στις εργασίες της 

Συνέλευσης και είμαι σίγουρος ότι με πνεύμα ομόνοιας (αυτό να το έχουμε 

πάντα υπ’ όψη μας), ενότητας και συναδελφικότητας (και αυτά να τα έχουμε 

πάντοτε υπ’ όψη μας) στο τέλος θα στείλετε προς κάθε κατεύθυνση το μήνυμα 

της δύναμης, που διαχρονικά και ιστορικά έχει καθιερώσει τη ΣΤΥΑ ως 

ιδιαίτερο πυλώνα της μεγάλης αεροπορικής οικογένειας.  

Να είστε σίγουροι ότι το έργο σας αναγνωρίζεται από τη συντριπτική 

πλειοψηφία των συναδέλφων και αποτελείτε τον εγγυητή της υπεράσπισης των 

συμφερόντων των εν αποστρατεία και εν ενεργεία αποφοίτων της ΣΤΥΑ. 

Είμαστε υπερήφανοι που είμαστε Απόφοιτοι της ΣΤΥΑ - Μέλη του ΣΑΣ». 

Εγώ μέσα από την καρδιά μου τον ευχαριστώ αυτό τον εκλεκτό 

συνάδελφο, που έστειλε αυτές τις ευχές και εκτιμώ ότι όλοι μας το ίδιο 

κάνουμε.  

------------------------- 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ 

«Στόχοι 2014 από Πρόεδρο Σ.Α.Σ – Λοιπές Εισηγήσεις» 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τώρα ο κ. Πρόεδρος του Συμβουλίου θα μας μιλήσει, θα μας 

αναπτύξει τους στόχους και λοιπές εισηγήσεις για το 2014.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: (Διαβάζει):  

➢ Πραγματοποίηση της Ετήσιας Χοροεσπερίδας 

➢ Ολοκλήρωση εργασιών για την δημιουργία Ομοσπονδίας 

➢ Επισκέψεις προς την Στρατιωτική Ηγεσία της Π.Α προς ενημέρωση και 

επίλυση προβλημάτων του κλάδου μας  

➢ Επισκέψεις στην Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας στον 

Υπουργό Οικονομικών, Παιδείας και Αρχηγούς Κομμάτων προς 

ενημέρωση και επίλυση προβλημάτων του κλάδου μας  

➢  Συνέχιση υποτροφιών MASTER σε Υπαξιωματικούς προελεύσεως 

ΣΤΥΑ και προσπάθεια να συμπεριληφθούν στο σύστημα κρατικών 

υποτροφιών. 

➢ Διαρκής επικοινωνία με τον Διοικητή της ΣΤΥΑ για θέματα που 

αφορούν την Σχολή μας 

➢ Προγραμματισμός εκδρομών (μονοήμερες και διήμερες) καθώς και μία 

εκδρομή εξωτερικού 

➢ Επισκέψεις σε Μονάδες με έγκριση του ΓΕΑ για ενημέρωση των ε.ε 

Μελών μας σε θέματα του κλάδου μας. 

➢ Επισκέψεις στην περιφέρεια (όπου υπάρχει αντιπρόσωπος) για 

επικοινωνία –επαφή -ενημέρωση των μελών μας σε κρίσιμα θέματα του 

κλάδου μας  

➢ Εμπλουτισμός της εφημερίδας «ΤΑ ΝΕΑ ΤΟΥ ΣΑΣ» με θέματα ποικίλης 

ύλης όπως σταυρόλεξα –ευθυμογραφήματα- ιατρικά θέματα -

επαναφορά της Στήλης του Δοκίμου κ.α. 

➢ Ανανέωση – αναβάθμιση και εμπλουτισμό του site μας. 

➢ Προσπάθεια για ηλεκτρονική διαφήμιση μέσω του site μας και 

διαφημίσεις στην εφημερίδα μας. 
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➢ Προετοιμασία πραγματοποίησης Γενικής Συνέλευσης 2015.  

 

Στο σημείο αυτό τελειώσαμε με την ενημέρωση. Σας ευχαριστώ πολύ 

για την προσοχή σας. Θα ακολουθήσει συζήτηση. Το Διοικητικό  

Συμβούλιο του ΣΑΣ, σας εύχεται για μία ακόμη φορά καλή Χρονιά. 

Και να μην ξεχάσουμε το επόμενο ραντεβού μας στη ΛΑΕΔ στην Ετήσια 

Χοροεσπερίδα μας. Σας ευχαριστώ πολύ.  

 «Ομιλητές. Κατάθεση Απόψεων – Προτάσεις – Απαντήσεις – 

Ψηφοφορία επί προτάσεων» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κάθε ένας που θα ανεβαίνει στο βήμα, ή θα μιλάει από 

κάτω, θα έχει χρόνο τρία (3΄) λεπτά, για  να μπορέσουμε να φέρουμε εις 

πέρας το όλο Πρόγραμμα όπως έχει σχεδιαστεί. 

 Από τις επιθυμίες που έχουν εκφραστεί για να μιλήσουν, αυτό το θέμα 

που λέει ο κ. Κότσαλος, δεν αφορά τη Γενική Συνέλευση και δεν επιτρέπεται 

να αναπτυχθεί. Επίσης, για τον κ. Σιδηρόπουλο, δεν μπορεί να αναπτυχθεί 

αυτό το θέμα, γιατί ο κύριος Πρόεδρος της Ε.Α.Α.Α. είναι απών και κατά τη 

δική μου άποψη, που τη θέτω και υπ’ όψιν όλων μας –πέραν όλων των 

άλλων– είναι και ανήθικο να μιλήσουμε για κάποιον ή εναντίον του, όταν 

είναι απών.  

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Εγώ έγραψα εδώ ότι είναι ο Διευθύνων Σύμβουλος.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Διευθύνων Σύμβουλος αντιπροσωπεύει…  

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Την Ένωση Αποστράτων. Εγώ δεν μιλήσω για τον 

Πρόεδρο της Ένωσης Αποστράτων.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ βλέπω εδώ πέρα: «Για τον Πρόεδρο».  

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Έχει δημοσιεύσει κάποια πράγματα στον χώρο της 

Ένωσης Αποστράτων, τα οποία μας θίγουν, προσωπικά τουλάχιστον εμένα 

σαν ΣΤΥΑ, σαν Μέλος του Συλλόγου και ήθελα να τοποθετηθεί –αυτό το 
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γράφω– γι’ αυτά με τα οποία με προσβάλλει. Θέλω να τοποθετηθεί ο 

Διευθύνων Σύμβουλος της Ένωσης Αποστράτων.  

ΜΕΛΟΣ: Σωστό. Σωστό είναι αυτό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και στην Ένωση και στον ΣΑΣ έχω στείλει ένα έγγραφο  

που έχει τίτλο ‘‘Εν τη ενώσει η ισχύς. Η αντιπαλότης καταλύει’’. Εάν 

επιτρέψουμε εδώ μέσα, διότι αντιπαλότητες βλέπω να θέλουν να 

εκφραστούν και μάλιστα εν απουσία ενός που τον ενδιαφέρουν.  

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: ….ο Σύλλογος, ή εξαρτόμαστε από την παρουσία και 

άλλων; Δηλαδή για να πω εγώ κάτι το οποίο δεν αφορά τα απολογιστικά, να 

πω κάτι που αφορά τον Σύλλογό μας, που έχει προσβληθεί δημόσια… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Από ποιον; Αυτός που έχει προσβάλλει κατά τη δική σας 

άποψη, ή και κάποιων άλλων ορισμένων,  

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Είναι Μέλος του Συλλόγου μας, κύριε. Είναι Μέλος 

του Συλλόγου μας.  

ΜΕΛΟΣ: Άμα είναι παρών λοιπόν, να απαντήσει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άμα ήταν παρών… 

ΜΕΛΟΣ: Δεν είναι Μέλος. Δεν είναι Μέλος αυτός.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, αλλά τον κατηγορούμε εδώ. Είναι ανήθικο, για εμένα, 

να επιτρέψουμε να μιλήσουμε εναντίον του. Τον λόγο έχει… 

ΜΕΛΟΣ: Δεν μπορείτε να το απορρίψετε αυτό.  

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ:  Να γίνει ψηφοφορία από τη Συνέλευση εάν… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να αποφασίσει η Συνέλευση. Όσοι λένε: «Ναι, να μιλήσει», 

να σηκώσουν τα χέρια. …Όσοι λένε: «Όχι», να σηκώσουν τώρα τα χέρια.  

Στο σημείο αυτό διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός. 

……………………………………………………………………………… 

ΜΕΛΟΣ: Άρα η πλειοψηφία είναι: να μιλήσει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν το βλέπω εγώ ότι η πλειοψηφία είναι: να μιλήσει. Αλλά.. 

ΜΕΛΟΣ: Το θέμα ποιο είναι;  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το θέμα είναι: «Υποτίμηση Προέδρου ΣΑΣ ΣΤΥΑ από 

Πρόεδρο Ε.Α.». Ο Πρόεδρος Ε.Α. όμως, τον οποίο θα τον κατηγορήσουμε 

σήμερα γιατί πρόσβαλε,  είναι απών για να πει: «Όχι, κύριοι», ή: «Ναι, 

κύριοι». Αυτό είναι το θέμα που έχει γράψει εδώ μέσα.  

ΜΕΛΟΣ: (παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται).  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα έχετε κύριε τον χρόνο, τρία (3΄) λεπτά. Όχι τώρα. Με τη 

σειρά σας. Με τη σειρά θα πάμε. Θα τηρήσουμε όμως αυτό το 

χρονοδιάγραμμα αυστηρώς, για να μπορούμε να μην έχουμε μετά 

απαιτήσεις. Και παρακαλώ, κατά σειρά, όπως γραμμένοι, ο κ. Μερτίκας (που 

είναι και ψηλός και Επίτιμος) να πάρει τον λόγο. Για τρία (3΄) λεπτά, το 

έχουμε τονίσει και κρατάμε και χρόνο.  

Π.ΜΕΡΤΙΚΑΣ: Εύχομαι καλή χρονιά, με υγεία και ευτυχία. Δεχθείτε 

παρακαλώ, το Διοικητικό Συμβούλιο, τα θερμά μου συγχαρητήρια για την 

αρίστη παρουσίαση που κάνατε και τις άοκνες προσπάθειες που 

καταβάλλετε καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους, τις οποίες προσπάθειες 

πιστεύω, θα συνεχίσετε και για τον επόμενο χρόνο, με τον ίδιο ζήλο και με 

την ίδια ενεργητικότητα.  

 Σας θυμίζω ότι σήμερα, ας πούμε τον Φλεβάρη), γιορτάζουμε εξήντα 

πέντε (65) χρόνια από την ίδρυση και λειτουργία της Σχολής και τριάντα δύο 

(32) χρόνια –αν δεν κάνω λάθος– την ίδρυση του Συλλόγου Αποφοίτων 

ΣΤΥΑ.  

 Θα ήθελα να σας ενημερώσω σχετικά με τις κινήσεις που γίνονται 

στην Ευρωπαϊκή Ένωση, σχετικά με την οικουμενική κρίση και ιδιαίτερα με 

την κρίση που έχει χτυπήσει τις χώρες του Νότου, δηλαδή Πορτογαλία, 

Ισπανία, Ιταλία, Μάλτα, Ελλάδα, Κύπρο και τις ενέργειες που έχουν γίνει 

και εξακολουθούν να γίνονται μέχρι σήμερα, ιδιαίτερα για τους 

στρατιωτικούς αυτών των περιοχών. Αυτό έχει ξεκινήσει από το EUROMIL 

που εξακολουθώ να συνεργάζομαι, από το Forum Mediterranean Military 
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Association που είναι μία Στρατιωτική Οργάνωση των έξι (6) χωρών της 

Μεσογείου.  

 Και στο τελευταίο Συνέδριο που έγινε στη Μαδρίτη, με έξοδα του 

OASA (Organization of Security and Corporation in Europe και όπως 

μεταφράζεται στη χώρα μας Οργανισμός Οικονομικής Συνεργασίας και 

Αναπτύξεως, που έχει έδρα στο Παρίσι και είναι Μέλη πενήντα επτά (57) 

χώρες από την Ευρώπη, την Ασία και την Αμερική και που έχει βγάλει το 

recommendation μία εισήγηση για τους στρατιωτικούς των Ενόπλων 

Δυνάμεων των χωρών αυτών που συμμετέχουν σε αυτό τον Οργανισμό και 

έχουν δώσει ένα χρονικό περιθώριο μέχρι τις 20 Δεκεμβρίου του 2014, οι 

Ενώσεις Αποστράτων, ή άλλες Ενώσεις των χωρών αυτών, να υποβάλλουν 

τις σχετικές αιτήσεις τους σε αυτό τον Οργανισμό που έχει έδρα, όπως είπα, 

το Παρίσι, για να βελτιώσουν μία εισήγηση που είχαν κάνει το 2010 (στις 23 

του Φλεβάρη του 2010) και θέλουν να βγάλουν ένα καινούργιο 

Καταστατικό.  

 Στο υπάρχον, στο άρθρο 65 προβλέπεται ότι όλοι οι στρατιωτικοί 

πρέπει να έχουν έναν ικανοποιητικό βαθμό συντάξεως και άλλα ωφελήματα, 

μετά την αποστρατεία τους, ούτως ώστε η ζωή τους σαν απόστρατοι, να μην 

διαφέρει από εκείνη των εν ενεργεία. Μέχρι τις 20 του Δεκέμβρη λοιπόν, 

καλούμεθα να υποβάλλουμε κάποιες προτάσεις για τροποποίηση αυτής της 

σχετικής εισηγήσεως.  

 Υπάρχει μία Οργάνωση, η οποία ακούει στο όνομα European 

Movement International. Σε αυτή την Οργάνωση είναι Μέλος EUROMIL και 

επίσης είναι Μέλη και από την Ελλάδα –όπως είδα εχθές στο Διαδίκτυο– και 

νομίζω ότι θα πρέπει να έρθουμε σε επαφή με αυτές τις Οργανώσεις, για να 

κάνουμε ό,τι ιδιαίτερα μπορούμε.  

 Εις ό,τι αφορά πάλι (για μισό λεπτό), στις 23 του Γενάρη, προχθές, 

συνάντησα στη Θεσσαλονίκη ένα group Δημοκρατών Σοσιαλιστών 
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Ευρωβουλευτών, με θέμα σε σχέση με την οικονομική κρίση και στις 30 του 

μηνός πάνε στην Κύπρο για το ίδιο θέμα. Με άλλα λόγια, η Ευρώπη έχει 

ανησυχήσει για την οικονομική κρίση και ιδιαίτερα για τις χώρες του Νότου.  

 Αυτά τα λίγα. Καλή σας ημέρα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Να είσαι καλά.  

 Ο κ. Λεωνίδας Νικόπουλος, για ένα σύντομο συναδελφικό κάλεσμα – 

χαιρετισμό, όπως γράφει (και όχι διηγήματα).  

Λ.ΝΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν είμαι καλός στη διήγηση. Όσοι δεν με ξέρετε, είμαι 

ο Σμηναγός ε.α. Νικόπουλος. Εύχομαι από τα βάθη της καρδιάς μου και της 

ψυχής μου, καλή χρονιά στον Σύλλογό μας και στις οικογένειές μας. Αφορμή 

για να πω δυο λόγια, είναι ένα θέμα το οποίο απέστειλα στον Σύλλογο και 

με δική μου υπαιτιότητα δεν έφτασε εγκαίρως.  

 Ελπίζω κύριε Πρόεδρε, να μου δανείσετε μισό λεπτό από το μη 

πραγματοποιηθέν διάλειμμα. Και τούτο, επειδή η καρδιά μου είναι 

πληγωμένη, αλλά πλήρως επισκευασθείσα και δόξα τω Θεώ αισθάνομαι 

άνετος και στη διάθεση του Συλλόγου για οποιοδήποτε θέμα θα μπορούσα 

να βοηθήσω.  

 Το συναδελφικό αυτό κάλεσμα έχει ως στόχο την ανελαστική 

υποχρέωσή μας για την συνδρομή, που πολύς λόγος έγινε και είδα σε έναν 

πίνακα εκεί που παρουσιάσαμε, έπεσε λίγο. Κατά τη δική μου ταπεινή 

γνώμη, η υποχρέωση μας αυτή είναι τόσο ανελαστική, όσο και η υποχρέωση 

που έχουμε για την επιβίωση της οικογενείας μας. Για όσους δεν ξέρουν, ο 

ΣΑΣ δημιουργήθηκε από μία δράκα συναδέλφων το 1982 στην ΕΑΔ, η οποία 

σκοπό είχε την υποστήριξη του έργου της Αεροπορίας κ.λπ.  

 Επανέρχομαι στον Σύλλογό μας. Ο Σύλλογος μας, όπως όλοι ξέρουμε, 

είναι ο αρχαιότερος και πολυαριθμότερος Σύλλογος προερχόμενος από τις 

Ένοπλες Δυνάμεις. Πολλοί Σύλλογοι μας μιμήθηκαν, μας συμβουλεύτηκαν, 

μας αντέγραψαν. Όλα αυτά μας περιποιούν μεγάλη τιμή αλλά και 
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υπερηφάνεια, αλλά και μεγάλες υποχρεώσεις, ήτοι οικονομικές και όχι μόνο. 

Τα εκάστοτε Διοικητικά Συμβούλια γνωρίζουν κάλλιον παντός άλλου, τι 

σημαίνει υποχρέωση. Δεν θα απαριθμήσω τις υποχρεώσεις του Συλλόγου 

που τις ξέρουν και τις ζουν καθημερινά.  

 Μοναδική πηγή ζωής και υπάρξεως του Συλλόγου μας είναι η 

συνδρομή, θεωρουμένη όμοια με αυτή, όπως προείπα, της οικογενείας μας. 

Αυτό σας το λέει ένας Σμηναγός –το τονίζω, ένας Σμηναγός– χωρίς να 

σημαίνει ότι έχω πόρους από άλλες πηγές. Όμως η συνδρομή είναι αδήριτη 

ανάγκη. Το τονίζω, αδήριτη ανάγκη. Και δεν θα μιλούσα κύριοι, αν το 

γράμμα μου αυτό είχε φτάσει –με δική μου υπαιτιότητα– εγκαίρως στον 

Σύλλογο.  

 Λάθη και σφάλματα έχουν γίνει από τα εκάστοτε Διοικητικά 

Συμβούλια και θα ξαναγίνουν, σε βαθμό να πικράνουν συναδέλφους, ή και 

να τους κάνουν να διαγραφούν από τον Σύλλογο. Κατά τη γνώμη μου, αυτό, 

η διαγραφή από τον Σύλλογο, ή αποφοιτήσαντες από τη ΣΤΥΑ, από τη 

Σχολή μας, να μην είμαστε Μέλη, κατά τη δική μου ταπεινή γνώμη (και οι 

νομικοί μας να με καλύψουν, αν κάνω λάθος), εγώ τη θεωρώ όχι σαν μεγάλη 

παράλειψη, σαν εγκληματική παράλειψη. Έτσι νοιώθω, έτσι την εκφράζω. 

Λόγοι που συνάδουν σε αυτή την επιμονή μου, την προσωπική επιμονή, είναι 

πολλοί και σοβαροί.  

 Παρά τις ομολογίες των κατά καιρούς ηγητόρων της Πολεμικής 

Αεροπορίας, ή άλλων ανωτάτων στελεχών (τεχνικών και άλλων), ότι η 

Σχολή μας είναι σπονδυλική στήλη, η ραχοκοκαλιά της Αεροπορίας, η 

προσφορά είναι ανάλογη, υπάρχουν και άνθρωποι οι οποίοι δεν μπορούν να 

παραγνωρίσουν την προσφορά μας, εν τούτοις σε κάποια Επιτελικά Γραφεία 

–χωρίς να σημαίνει ότι είμαι το λαγωνικό της όλης υπόθεσης– τεκταίνονται 

προ πολλού καιρού, σχέδια για υποβάθμιση των εξερχομένων από την 

προέλευσή μας. Δυστυχώς, μεταξύ αυτών των εμπνευστών –λυπούμαι που 
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το λέω αυτό, με μεγάλη θλίψη– υπάρχουν και από τα σπλάχνα τα δικά μας. 

Ο νοών, νοείτω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, κύριε.  

Λ.ΝΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Τελειώνω. Ο Σύλλογος μας, με την παρουσία όλων μας 

και με αυτά που είπα για συνδρομές κ.λπ., μπορεί να γίνει ισχυρότερος. 

Έχουμε χρέος και για την ιστορία της Σχολής μας, αλλά και για τους 

επιγενόμενους οι οποίοι έφυγαν, συναδέλφους μας. Αυτοί θέλουν 

υποστήριξη.  

 Τελειώνοντας, για να μην καταχρώμαι τον χρόνο σας,… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έξι (6΄) λεπτά πάνε.  

Λ.ΝΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Αλήθεια; Καταλήγω. Παροτρύνω τους συναδέλφους 

τους νεότερους, γιατί εμείς έχουμε αραιώσει λίγο, να ασχοληθούν με τα 

κοινά, είτε στον Σύλλογο –πρωτίστως και κυρίως– αλλά και στην Ένωση. 

Όμως, προς Θεού! Μακριά από πηγαδάκια κ.λπ. Και συγχαίρω το Συμβούλιο 

για την όλη οργάνωση της Συνελεύσεως. Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ.  

 Ο κ. Ανδρικόπουλος έχει τον λόγο, για τρία (3΄) λεπτά. Έγινε μία 

κατάχρηση χρόνου, αλλά δεν πειράζει.  

ΑΝ.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Κατ’ αρχάς, θα ήθελα να πω χρόνια πολλά και 

καλή χρονιά σε όσους δεν τα είπα. Παράλειψή μου προηγουμένως και να με 

συγχωρείτε.  

 Θα ήθελα να μιλήσω σχετικά με την παρεξήγηση, κατά την άποψή 

μου, των δημοσιεύσεων που έχουν γίνει στις εφημερίδες ΣΑΣ και Ε.A.A.Α. 

Έχω την εντύπωση ότι αν συνεχιστούν αυτές οι δημοσιεύσεις, σκοπό θα 

έχουν να ρίξουν λάδι στη φωτιά και θα υπάρξει πρόβλημα κυρίως για τους 

συναδέλφους εν ενεργεία. Και θα σας πω για ποιο λόγο.  

 Ο Σύλλογος μας, όπως όλοι ξέρετε, είναι Σύλλογος Αποφοίτων ΣΤΥΑ 

(το τονίζω, Αποφοίτων) και όχι Αποστράτων. Πριν από λίγο καιρό 
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δημιουργήθηκε ένας Σύλλογος, ο Σύλλογος Α.Σ.Ι, Σύλλογος Αποφοίτων 

Σχολής Ικάρων. Όπως καταλαβαίνετε, όλοι οι κατώτεροι, ανώτεροι, 

ανώτατοι Αξιωματικοί, άνδρες και γυναίκες, ιπτάμενοι, ΣΜΑ, εφοδιαστές, 

διοικητικοί ΜΠΑ-τζήδες κ.λπ., κάποια στιγμή θα ενταχθούν σε αυτό τον 

Σύλλογο.  

 Τον περασμένο Οκτώβριο είχε έρθει στην Ένωση για επίσημη 

επίσκεψη ο Υφυπουργός κ. Δαβάκης. Σε κάποια ερώτηση σχετικά με την 

κατάληψη των συναδέλφων μας με τον βαθμό του Επισμηναγού, είχε πει ότι 

ο Ν. 3883 χρήζει αναθεώρησης. Μία τέτοια αναθεώρηση του Νόμου από 

πλευράς Αεροπορίας, θα ανατεθεί –εάν ανατεθεί– σε ανωτέρους ή 

ανωτάτους προελεύσεως Σχολής Ικάρων. Εάν αυτή η παρεξήγηση, κατά την 

άποψή μου, που υπάρχει σήμερα, συνεχιστεί, η μελέτη αυτών των ανθρώπων 

ή θα μας θάψει, ή θα μας αναβαθμίσει.  

 Όταν ήταν να ψηφιστεί ο Ν. 3883 που είχε μελετήσει ο κ. Βούρης –ο 

οποίος είναι γνωστός και μη εξαιρετέος– είχαμε τρέξει κάποιοι συνάδελφοι 

από εδώ, από τον Σύλλογο, εγώ, ο κ. Τρέσσος και ο κ. Βούλγαρης και είχαμε 

πετύχει κάποιες μικρές τροποποιήσεις.  Εάν τότε ο Σύλλογος είχε καλή 

σχέση με την Ένωση, πιθανόν να μπορούσε να είχε πείσει τον κ. Βούρη και 

ο Ν. 3883 να ήταν καλύτερος σήμερα για την προέλευσή μας.  

 Σύμφωνα με την υπάρχουσα κατάσταση για την άποψή μου, θα πρέπει 

οι ανακοινώσεις και οι δημοσιεύσεις να παραμείνουν εκεί που είναι, ει 

δυνατόν να ξεχαστούν. Και κάποια στιγμή, να βοηθήσουμε όλοι μαζί, με 

αναγνωρίσεις αλλήλων να φέρουμε πάλι τον Σύλλογό μας κοντά στην 

Ένωση, στην οποία ανήκουμε όλοι.  

 Εφέτος είναι ο έβδομος χρόνος στον οποίο έρχομαι συνεχώς στη 

Γενική Συνέλευση του Συλλόγου μας. Διαπιστώνω μετά λύπης μου, ότι είναι 

λιγότεροι συνάδελφοι από τις άλλες χρονιές. Θα ήθελα να ρωτήσω, μήπως 

υπάρχουν κάποιοι συνάδελφοι οι οποίοι μας γυρίζουν την πλάτη, ίσως και 
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λόγω κρίσης, αλλά μήπως και στερέψαμε από ιδέες και φαντασία και δεν 

μπορούμε να προσελκύσουμε τον κόσμο.  

 Θα πρέπει να μην μας διαφύγει ότι η οικονομική κρίση δίνει ευκαιρία 

σε ορισμένους να αποδράσουν –κατά την άποψή μου– και καλό θα είναι να 

μην δίνουμε ευκαιρίες και δικαιώματα και λαβές για θετικά ή αρνητικά 

σχόλια για την ενότητα του Συλλόγου μας. Στόχος μας, πιστεύω, είναι να 

μαζεύουμε κόσμο και σε καμία περίπτωση να μην διώχνουμε κανέναν. Θα 

πρέπει να φύγει από το λεξιλόγιό μας η λέξη: ‘‘αντί’’, όπως: αντεγκλήσεις, 

αντιπαραθέσεις, αντισυναδελφικές ενέργειες κ.λπ.  

 Τέλος, θα ήθελα να γνωρίσω αυτά που έχουν ακουστεί τελευταία, από 

Μαζικά Μέσα Ενημέρωσης, ότι η κυβέρνηση ετοιμάζει φοροεισπρακτικά 

μέτρα. Κρατήσεις που φαίνεται ότι θα κυμαίνονται από 50€ έως 500€. Το 

μέρισμά μας με το νέο μηνιαίο μέτρο, τείνει να εξαφανιστεί. Και εμείς αντί 

να είμαστε ενωμένοι σαν γροθιά, να κατέβουμε σε κάποιες κινητοποιήσεις, 

τσακωνόμαστε για προσωπικές διαφορές.  

 Στην ‘‘Ηχώ των Αιθέρων’’, στο κάτω μέρος, έχουμε βάλει μία λεζάντα 

η οποία λέει: «Συνάδελφε, ψωνίζοντας από τον ΣΕΠΑ Αθηνών και 

περιφέρειας, ενισχύεις, ισχυροποιείς τον ΜΙΤΑ και σιγουρεύεις το μέρισμά 

σου». Έχω ακούσει πολλούς συναδέλφους που λένε ότι: «Ο 

‘‘Βασιλόπουλος’’, ο ‘‘Βερόπουλος’’ τα έχει όλα και γι’ αυτό δεν πάμε στο 

ΣΕΠΑ». Όταν χάσουμε όμως το μέρισμα, δεν μπορούμε να πάμε στον 

‘‘Βασιλόπουλο’’ ή στον ‘‘Σκλαβενίτη’’ να το πάρουμε.  

 Σας ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ.  

 Πριν συνεχίσουμε, θα κάνω μία παρένθεση όσον αφορά τις 

δημοσιεύσεις που ανέφερε ο αγαπητός συνάδελφος. Γι’ αυτές τις 

δημοσιεύσεις, σε απευθείας επικοινωνία και γραπτή και με την Ένωση 

Αποστράτων και με τον ΣΑΣ, παραδεχθήκαμε όλοι ότι ήταν λάθος –η 
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αντιπαλότητα είναι πάντοτε λάθος– και ότι εδώ δίνουμε τέλος και τέρμα σε 

όλα αυτά. Άρα λοιπόν, δεν αξίζει στη συνέχεια να ανακινήσουμε παρόμοιο 

θέμα. Δεν υπάρχει. Σταμάτησε εκεί που υπήρχε, στις τελευταίες 

δημοσιεύσεις. Αυτό το έχουν αποδεχθεί οι πάντες. Μην ξύνουμε λοιπόν 

πληγές και ‘‘μην πυροβολούμε τον πιανίστα’’. Είναι ένας άνθρωπος 

μουσικός, που παίζει μουσική, που ηρεμεί τα πάθη και όλους μας.  

 Συνεχίζουμε. Και παρακαλώ, στο βήμα τον κ. Γεωργόπουλο, με το 

γενικό θέμα: «Λειτουργία ΣΑΣ», θα ακούσουμε. Παρακαλώ πολύ κύριε 

Γεωργόπουλε, έχετε τον λόγο.  

ΑΝ.ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριοι συνάδελφοι καλημέρα σας, είμαι ο Τάσος 

Γεωργόπουλος της 17ης Σειράς. Αν και έγινε αναφορά από τον κ. 

Ανδρικόπουλο σχετικά με το ίδιο θέμα που θα αναφερθώ και εγώ, είμαι 

υποχρεωμένος όμως να το καταθέσω και είναι προς κρίση όλα.  

 Για πρώτη φορά θα διαβάσω –μετά από πολλά χρόνια– κάποιο κείμενο 

και θα αναφερθώ όχι στο θέμα του Συλλόγου, αλλά στον ίδιο τον Σύλλογο. 

Αφορμή αποτελούν οι επιστολές που δημοσιεύτηκαν στα δύο τελευταία 

Φύλλα των ‘‘Νέων του ΣΑΣ’’.  

1. Ο ΣΑΣ, όπως και κάθε Σύλλογος, ιδρύθηκε για να ενώνει και όχι να 

διχάζει, ιδίως μέσα στον φυσικό του χώρο, δηλαδή την οικογένεια της 

Πολεμικής Αεροπορίας.  

2. Ο Σύλλογος δεν αντιπαρατίθεται σε φήμες και σχόλια, αλλά μόνο σε 

επίσημα κείμενα ή επίσημες δηλώσεις από βήματος.  

3. Το Δ.Σ. εκπροσωπείται σε θεσμικές συναντήσεις από ομάδα Μελών 

και δεν καλύπτει εκ των υστέρων ό,τι του μετέφερε ο Πρόεδρος ή 

όποιο άλλο Μέλος μεμονωμένα.  

4. Ο Σύλλογος δεν εμπλέκεται σε αντιπαραθέσεις με φυσικά πρόσωπα, 

εκτός αν αυτά αναφέρονται άμεσα εναντίον του. Διαφορετικά, τα 
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θέματα λύνονται μεταξύ των εμπλεκομένων στην αντιπαράθεση 

(δηλαδή δύο). 

5. Τέλος, ο Σύλλογος δεν προβαίνει σε χαρακτηρισμούς και υποδείξεις 

για συναδέλφους, με αφορμή μία προσωπική αντιπαράθεση, όπως 

αυτή μεταξύ των κ.κ. Φαλτάιτς και Ρώτα, με βάση πάντα τα 

δημοσιεύματα.  

 Για όλα αυτά, προσωπική μου άποψη –και παρακαλώ να την κρίνουν 

οι συνάδελφοι– καλώ τον Πρόεδρο και τα Μέλη του Δ.Σ. να παραιτηθούν, 

διότι με τις ενέργειές τους, τις δημοσιεύσεις των επιστολών και όλα αυτά, 

βλάπτουν τον Σύλλογο.  

 Τέλος, εγώ προσωπικά διαγράφομαι από τον Σύλλογο και θα 

επανέλθω όταν αλλάξει το παρόν Δ.Σ. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κύριος συνάδελφος είχε μία αντίφαση σε αυτά που έλεγε.  

ΜΕΛΟΣ: Μα, αποχώρησε, κύριε Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, να μην μιλάτε από κάτω. Από κάτω να μην 

μιλάμε.  

 Δηλαδή τις αντιφάσεις που είπε να μην τις πούμε; Να τις περάσουμε 

έτσι; Είπε ότι σκοπός του Συλλόγου είναι να αυξάνεται, να έχει Μέλη, να 

εγγράφει Μέλη και στο τέλος αποχωρεί. Άρα ήταν μία αντίφαση στα ίδια 

αυτά που είπε. Όσον αφορά αυτά που είπε περί Ρώτα που είναι απών, περί 

τούτου…, περί εκείνου… Είπαμε ότι θέσαμε ένα τέλος επίσημο, προσωπικά 

το εγγυώμαι, που πήγα και στην Ένωση και έδωσα γραπτά δεδομένα και στον 

Σύλλογο, που και εκεί έδωσα τα ίδια γραπτά δεδομένα και συμφωνήσαμε 

ότι: «Η ισχύς εν τη ενώσει. Η αντιπαλότητα καταλύει». Τελειώνουμε με αυτό 

το θέμα και δεν χρειάζεται, κύριε Πρόεδρε, να δώσουμε καμία περαιτέρω 

συνέχεια.  

ΜΕΛΟΣ: Ο καθένας έχει την ιστορία του (από τους Προέδρους, εννοώ).  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν αφαιρούμε την ιστορία κανενός. Είναι καταγεγραμμένη 

και εν υπηρεσία και εν αποστρατεία.  

 Συνεχίζουμε. Ο κ. Καράμπελας έχει τον λόγο. Παναγιώτης 

Καράμπελας, Επίτιμος Πρόεδρος κ.λπ.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, είναι γεγονός ότι για να τοποθετηθεί 

κανένας τηλεγραφικά σε ένα τόσο τεράστιο χώρο πληροφοριών, 

καταστάσεων και εξελίξεων, είναι φύσει αδύνατον. Εν πάση περιπτώσει, θα 

πω επειδή γράφτηκα, θα πω δυο πράγματα.  

 Πρώτο – πρώτο, να αρχίσω με ευχάριστη θέση. Χρόνια πολλά, καλή 

χρονιά σε όλους σας, κύριοι, σε όλους μας. Έχω τουλάχιστον τρία (3) χρόνια 

να εμφανιστώ εδώ πέρα, για λόγους υγείας. Δόξα τω Θεώ, αυτή τη στιγμή, 

όπως μου λένε οι γιατροί ‘‘την πήδηξα’’. Η νεκροψία θα το δείξει τι θα γίνει 

αργότερα.  

ΜΕΛΟΣ: Να είστε καλά.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Εύχομαι όλοι σας να είστε καλά και να βρεθούμε και 

πάλι του χρόνου εδώ, αλλά κάπως με πιο άνεση χρόνου, κύριε Πρόεδρε. 

Διότι αυτό δεν είναι να τοποθετηθούμε. Θα καταλάβετε γιατί. Γιατί έχω μία 

σελίδα ολόκληρη με σημειώσεις που έχω προετοιμάσει. Δεν έρχομαι ποτέ σε 

τόσο εξαίρετους συναδέλφους, που να μην έχουμε κάτι να πούμε.  

 Κατ’ αρχήν, θέλω να ευχαριστήσω το Διοικητικό Συμβούλιο, όλους 

ανεξαίρετα, για την παρουσία τους και την παρουσίαση της σημερινής 

εκδήλωσης και για το έργο το οποίο έχουν προσφέρει κάτω από τις γνωστές 

λίγο – πολύ σε όλους μας, συνθήκες. Εκείνο το οποίο πιστεύω όμως, κύριε 

Πρόεδρε του Συλλόγου, είναι ότι μεταξύ των στόχων που θα πρέπει να 

περιληφθούν, είναι (γενικόλογο μεν, όπως λέμε: «Ενημέρωση της Πολιτικής 

και Στρατιωτικής Ηγεσίας»), τα μείζονος σημασίας προβλήματα τα οποία 

αυτή τη στιγμή μας απασχολούν, που είναι:  
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 Το Μισθολόγιο, το οποίο πάλι, κύριοι όπως ξέρετε, πρόκειται να 

δημιουργηθεί. Έχω έγκαιρα στείλει επιστολές, τόσο στην Ένωση 

Αποστράτων, όσο και στον Σύλλογο, αμέσως μετά τη ψήφιση του Ν. 4093 

που κατήντησε τον Αρχηγό του ΓΕΘΑ, Λοχία! Είχα κάνει προτάσεις –όχι 

δικές μου βέβαια, κάτι το καινούργιο– αλλά με τις εμπειρίες του 

παρελθόντος, τις οποίες είχαν οι προηγούμενοι Πρόεδροι μελετήσει και 

είχαν, μαζί με τους Συλλόγους και τις άλλες Ενώσεις προβάλλει τότε στη 

Στρατιωτική και στην Πολιτική Ηγεσία. Είχαν ένα πλαφόν, ένα πλαίσιο νέου 

Μισθολογίου (το οποίο δεν έχω χρόνο να σας το αναπτύξω τι ήταν, τώρα).  

 Εκείνο το οποίο λέω όμως είναι ότι θα έπρεπε ο Σύλλογος και οι 

Σύλλογοι γενικά –δεν είναι μόνο ο Σύλλογος μας– αλλά και οι Ενώσεις οι 

οποίες υποτίθεται, έχουν πιο αμεσότερη επαφή, να έχουν προβάλλει ένα 

πλαίσιο Μισθολογίου. Αυτό μας καίει. Μεταξύ αυτών των στοιχείων, των 

δομικών στοιχείων του Μισθολογίου, εκείνο το οποίο θα έπρεπε να 

πρυτανεύει, είναι η γραμμική ανάπτυξη των συντελεστών, κύριοι. Είναι το 

άλφα και το ωμέγα.  

 Και ειδικότερα για εμάς, τους προερχομένους εξ Υπαξιωματικών, 

ξεχνάμε κάτι, κύριοι, ξεχνάμε κάποιους ανθρώπους οι οποίοι έχουν ένα 

ταβάνι στο κεφάλι τους, τους κάτω του Ανθυποσμηναγού, διότι πάντα η 

αφετηρία των μισθολογίων είναι ο Ανθυποσμηναγός. Αυτοί οι άνθρωποι 

άραγε, τι κάνουν; Δεν μπορούν να δουν το φως του ηλίου; Άραγε, είχαμε 

προτείνει και αυτό: Μισθολόγιο πλήρους ιεραρχίας, με αφετηρία τον Σμηνία.  

 Προχωρούμε. Διάβασα εχθές το βράδυ στην ‘‘Ηχώ των Αιθέρων’’, 

στο site, μία ανακοίνωση του κυρίου Προέδρου της Ε.Α. η οποία, μπορώ να 

πω ότι είναι αξιοπρόσεκτη και για εμένα, μπράβο του, διότι βάζει ορισμένα 

πράγματα τα οποία έχουν προκύψει ιδιαίτερα μετά την απόφαση του 

Συμβουλίου της Επικρατείας.  
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 Αν έχετε αντιληφθεί, όλοι οι δημοσιογράφοι –και θα δανειστώ μία 

λέξη του κ. Εμμανουηλίδη: κονδυλοφόροι– έχουν πέσει με κάθε τρόπο, 

επάνω να μας φάνε.  Αυτό δημιουργεί, κύριοι, μαζί με τους πολιτικούς οι 

οποίοι τόσο πολύ μας αγαπάνε, έναν κοινωνικό αυτοματισμό για να μας 

κατακρεουργήσουν και να μας εξαλείψουν τις όποιες ελπίδες έχουμε γι’ αυτό 

το θέμα. Καταλήγει ο κ. Ιατρίδης: «Θέλουν να μας κάνουν να νοιώθουμε 

ένοχοι. Ντροπή!».  

 Εγώ προσωπικά συμφωνώ απόλυτα. Βέβαια, δεν είμαι εδώ για να πω 

πράγματα στα οποία δεν συμφωνώ μαζί του, διότι άλλα είχε πει προεκλογικά 

και άλλα κυκλοφορούν, ότι μάλλον επεξεργάζονται. Δεν ξέρω. Εύχομαι. Εάν 

ήταν εδώ… Σέβομαι ότι δεν είναι εδώ, αλλά λυπάμαι που δεν είναι εδώ, 

παράλληλα. Διότι είθισται ο Πρόεδρος της Ε.Α. να είναι παρών.  

 Η εφημερίδα. Κύριε Πρόεδρε, τελευταία εφημερίδα, θα μου 

επιτρέψετε να πω ότι κάθε άλλο, παρά εφημερίδα Συλλόγου ήταν και 

συμφωνώ με τον κ. Ανδρικόπουλο που είπε ότι αυτές οι εγκλήσεις και 

αντεγκλήσεις δεν ωφελούν. Για εμένα, έπρεπε να μην περιληφθεί καμία 

επιστολή –άποψή μου– παρά το ότι μπορούμε να πει ο κ. Εμμανουηλίδης ότι 

σύμφωνα με τον Νόμο περί Τύπου, είναι υποχρεωμένοι. Προκειμένου όμως 

να δημιουργηθούν τόσες καταστάσεις και να αναμοχλευτούν τόσα πάθη 

πιθανόν και αντιπαραθέσεις, εγώ νομίζω ότι θα ήταν προτιμότερο να 

παρανομήσουμε, κύριε Εμμανουηλίδη.  

 Προχωρούμε.  Δεν θέλω να αναφερθώ… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παναγιώτη, πρέπει να συντομεύουμε, γιατί πέρασε ο χρόνος.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Τελειώνω, κύριε Πρόεδρε. Δεν θέλω να σας αφαιρώ 

τον χρόνο, γι’ αυτό είπα, τηλεγραφικά δεν μπορούμε να τα πούμε. Ευχαριστώ 

πολύ, κύριοι.  



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 25ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2014                                                                        59 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  59 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα πρέπει να τονίσουμε και κάτι το οποίο το υιοθετούμε, 

πιστεύω, όλοι. Μία Γενική Συνέλευση δεν έχει τον χρόνο ή τη διαδικασία για 

να επιλύσει τα πάντα.  

 Ο καθένας από εμάς όμως, όταν έχει ιδέες, προτάσεις, για βελτίωση 

μίας καταστάσεως, για οικονομικά, για…, για…, για…, μπορεί να εγγράφως 

να τα στέλνει και πολλά απ’ αυτά και δημοσιεύονται και τέλος πάντων 

ενημερώνεται πλήρως ο κόσμος.  

 Όσον αφορά για την αρθρογραφία στα τελευταία Φύλλα της 

εφημερίδος, τα είπαμε. Παρεδέχθησαν αμφότεροι: και η Ένωση και ο ΣΑΣ, 

ότι έγιναν λανθασμένες δημοσιεύσεις, λανθασμένες ενέργειες. Εγώ 

εγγράφως είχα πει ότι ο θυμός κάποιες φορές ίσως να είναι και 

δικαιολογημένος, μπορεί να ικανοποιεί προσωρινά, με το δεδομένο ότι: «Α! 

τους τα είπα και ξαλάφρωσα», αλλά πάντοτε στο τέλος και μάλιστα σε 

συλλογικές προσπάθειες αποβαίνει ολέθριος. Να μην το συνεχίσουμε. Δεν 

το συνεχίζουμε και απεδέχθησαν και τα δύο Συμβούλια ότι δεν θα συνεχιστεί 

τίποτα περαιτέρω μέσω των εφημερίδων. Ευχαριστώ.  

ΜΕΛΟΣ: Το εγγυάστε αυτό κύριε Πρόεδρε; Το εγγυάστε αυτό; Γιατί είπατε 

ότι ο κ. Ιατρίδης δεν ήρθε.  

Λ.ΝΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Επιτρέπετε; Κύριε Πρόεδρε της Γενικής Συνέλευσης 

μου επιτρέπετε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι.  

Λ.ΝΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Είπατε προηγουμένως, κύριε Πρόεδρε, ότι 

επισκεφθήκατε και τα δύο Συμβούλια και εδεσμεύθησαν ότι μέχρι εδώ και 

μη παρέκει. Αυτό το εγγυάστε; Είναι ερώτηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι. Απαντώ ευθέως. Ευθέως, μονολεκτικά: Ναι. Ευχαριστώ 

πολύ. 

Λ.ΝΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Ελπίζω να μην διαψευστείτε.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιατί μιλάω με συναδέλφους, δεν μιλάω με τον μπακάλη της 

γειτονιάς.  

 Ο κ. Βούλγαρης θέλει να πει κάτι, σύντομα. Πολύ σύντομα.  

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, συγνώμη. Είπατε στην αρχή, να μιλάμε 

τεκμηριωμένα. Λοιπόν, δεν ήθελα να κάνω καμία παρέμβαση, αλλά επειδή 

συνεχίζεται το ίδιο θέμα , βλέπω από τους συναδέλφους… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κακώς συνεχίζεται.  

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Εντάξει. Θα σας πω μόνο το εξής: καταθέτω στα Πρακτικά, 

επιστολή του Συλλόγου 18-09-2013, όπου ζητούσαμε από τον κ. Ιατρίδη να 

τοποθετηθεί με το συμβάν του κ. Ρώτα και με τις δηλώσεις που είχε κάνει 

(τις φερόμενες δηλώσεις) του, στις 18-09-2013. Ακόμα περιμένουμε 

απάντηση. Αν ο κ. Ιατρίδης είχε απαντήσει σε αυτό το έγγραφο, δεν θα 

είχαμε φτάσει στην ανάγκη των δημοσιεύσεων.  

ΜΕΛΟΣ: Πολύ σωστό.  

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Δυο λεπτά. Αυτό και μόνο. Τίποτα άλλο. Ούτε θέλω να ρίξω 

λάδι στη φωτιά, αλλά για να ακούγεται και η πλευρά του Διοικητικού 

Συμβουλίου. Στο Διοικητικό Συμβούλιο ήρθε μία –ας το πούμε– ενημέρωση 

για κάποιες δηλώσεις του κ. Ιατρίδη, πήρε κάποιες θέσεις, έστειλε ένα 

έγγραφο. Ο κ. Ιατρίδης δεν έκανε την τιμή να μας απαντήσει στο έγγραφο. 

Και νομίζω, δεν ξέρω αν είναι κάποιος εδώ από το Διοικητικό Συμβούλιο της 

ΕΑΑΑ, να μου πει αν αυτό το έγγραφο έχει αναγνωστεί, γιατί ήταν και προς 

τα Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου. Αυτό είναι από την πλευρά του 

Συλλόγου. Δεν υπάρχει ούτε θέμα να συνεχίσουμε. Για τον Σύλλογο, 

επίσημα μεταφέρω την άποψη ότι το θέμα έχει κλείσει. Για δε την 

ενημέρωση των Μελών, καταθέτω το έγγραφο αυτό. Παρακαλώ, στα 

Πρακτικά να καταχωρηθεί. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μισό λεπτό. Εγώ θα απαντήσω με εικασία και θα πάρει τον 

λόγο εν συνεχεία, ο κ. Κρανιάς. Ίσως ο κ. Ιατρίδης –ίσως, δεν μίλησα εγώ 
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επ’ αυτού μαζί του– να μην ήθελε να δώσει συνέχεια σε μία αντιπαράθεση, 

αντιπαλότητα. Δεν ξέρω. Ίσως.  

 Ο κ. Κρανιάς έχει τον λόγο.  

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: (παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται).  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ίσως, είπα.  

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Τον καλούσαμε να πάρει θέση. Θα έλεγε στο έγγραφό του 

ότι: «Κύριοι, εγώ δεν είπα ποτέ αυτά τα πράγματα για την εξέλιξη των 

Υπαξιωματικών».  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπα: ίσως.  

 Ο κ. Κρανιάς έχει τον λόγο. Μετά, κύριε Σιδηρόπουλε έχετε τον λόγο 

και εσείς από το βήμα.  

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, εγώ ήρθα εδώ σαν εκπρόσωπος του ΣΑΙΡ. 

Δεν έχω έρθει σαν εκπρόσωπος της Ένωσης Αποστράτων, ούτε σαν 

Διευθύνων Σύμβουλος.  

 Είπε προηγουμένως κάποιος να απολογηθώ για τον κ. Ιατρίδη.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το απέρριψα αυτό.  

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: Εγώ δεν μπορώ να απολογηθώ για τον κ. Ιατρίδη. Είπατε ότι 

ήρθατε εδώ, ότι συζητήσατε στο Συμβούλιο. Εγώ είμαι Διευθύνων 

Σύμβουλος. Δεν σας είδα στο Συμβούλιο να έρθετε να συζητήσετε. Πρέπει 

να συζητήσατε με τον κ. Ιατρίδη, μάλλον.  

ΔΗΜΟΥ: Δεν είπε κανείς να απολογηθείτε. Ένα λεπτό!  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δήμου, σας παρακαλώ. Δεν θα δίνετε απαντήσεις.  

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: Εγώ δεν μπορώ να πάρω θέση για τον κ. Ιατρίδη.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Τελείωσε το θέμα.  

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: Είπατε ότι ήρθατε εδώ, στο Συμβούλιο.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πέρασα από την Ένωση, είπα. Πέρασα από την Ένωση και 

όταν μιλάω με εκλεγμένα Μέλη της Ενώσεως και αποδέχονται αυτά και τα 

μεταφέρουν στον Πρόεδρο… 

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: Γιατί εγώ είμαι Διευθύνων Σύμβουλος. Δεν το ξέρω, γι’ αυτό 

σας λέω. Εγώ δεν ξέρω τίποτα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ προσωπικά έδωσα και γραπτό υπόμνημα στην Ένωση, 

με το δεδομένο να μην δημοσιευτεί και το οποίο πληροφορούμαι ότι θα το 

δημοσιεύσατε. Πώς δεν το είδατε;  

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: Εγώ είμαι και στη Συντακτική Επιτροπή και δεν το είδα. Σας 

το λέω τώρα επίσημα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ προχθές ήμουν στην Ένωση και μου λέει ο αρμόδιος εκεί 

(ποιος είναι…) που είναι στην εφημερίδα, μου λέει: «Θα δημοσιευτεί». Λέω: 

«Μα, εγώ το έδωσα να μην δημοσιευτεί και ενημέρωσα».  

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: Εγώ να διευκρινίσω. Εγώ είμαι στη Συντακτική Επιτροπή, δεν 

έχω δει το κείμενο. Εγώ είμαι ο Διευθύνων Σύμβουλος, δεν ξέρω τίποτα, δεν 

ξέρω πώς σας δόθηκε…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτά μου δόθηκαν. Παρακαλώ, να τελειώνουμε.  

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: Αν σας το έδωσε, είναι διαβεβαίωση από τον Πρόεδρο. Αυτό 

μόνο. Εγώ ήρθα εδώ μόνο σαν  εκπρόσωπος του ΣΑΙΡ. Δεν έχω καμία 

αρμοδιότητα  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατανοητό πλήρως. Τελείωσε.  

 Ο κ. Σιδηρόπουλος έχει τον λόγο. Θα παρακαλέσω να μην 

επαναλαμβάνουμε τα ίδια πράγματα. Έχετε ελεύθερο τον λόγο να πείτε τις 

δικές σας απόψεις.  

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Είμαι ο Αντισμήναρχος Σιδηρόπουλος, εν 

αποστρατεία βέβαια, 19η Σειρά Α΄. Χρόνια πολλά σε όλους, καλή χρονιά να 

έχουμε. Σχετικά με το να είμαστε όλοι σε τόνο ηρεμίας, όλα πάνε καλά, να 

μην τα χαλάσουμε με κανέναν, να σκύβουμε το κεφάλι σαν Υπαξιωματικοί 
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–από εκεί προερχόμαστε– να λέμε: «Μάλιστα κύριε ‘‘άλφα’’, κύριε ‘‘βήτα’’», 

δεν θα καταγγείλω κανέναν ‘‘Προϊστάμενό’’ μας (σε εισαγωγικά).  

 Αυτό που θέλω να καταγγείλω, είναι με αφορμή πέρυσι τέτοια εποχή 

περίπου, βγήκε ένα καινούργιο Συμβούλιο στον Σύλλογο ΣΑΣ ΣΤΥΑ. Ένας 

άπειρος συνάδελφος ασχολήθηκε με τα κοινά και έγινε Πρόεδρος. Βλέπω 

λοιπόν αυτό το διάστημα, όλοι μας, αντί να υποστηρίξουμε τον Πρόεδρο και 

το Διοικητικό Συμβούλιο βέβαια φυσικά, στο οποίο μέσα υπάρχουν και 

παλαιοί και δίνω συγχαρητήρια στον κ. Τρέσσο για κάποιες πρωτοβουλίες 

που έχει πάρει με τις υποτροφίες κ.λπ. και είναι ενωμένο το Συμβούλιο.  

 Με αφορμή λοιπόν αυτό, ότι ένα καινούργιο πρόσωπο έχει μπει μέσα, 

βλέπω από συναδέλφους ένθεν κακείθεν, είτε είναι Μέλη της Ένωσης 

Αποστράτων, είτε απ’ έξω, να επιτίθενται προσωπικά στον κ. Φαλτάιτς ο 

οποίος είχε πάει στον Σύλλογο, αφού είχε στείλει μία επιστολή, όπως τη 

διάβασε προηγουμένως ο κ. Βούλγαρης, για να ρωτήσει τι γίνεται με τους 

Υπαξιωματικούς. Διότι η Ένωση Αποστράτων δεν ασχολείται με θέματα 

Υπαξιωματικών, βάζει όμως το μαχαίρι στο κόκκαλο των Υπαξιωματικών 

και λέει: «Μέχρι εκεί να είσαστε», η Ένωση Αποστράτων. Με αφορμή λοιπόν 

αυτό, καταγγέλλω όσους επιτίθενται αναίτια στον Πρόεδρο και στο 

Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου μας. Ζητώ από όλους μας 

συστράτευση, ενότητα, όπως είπατε... 

ΜΕΛΟΣ: Κάντε μία διευκρίνιση για το προηγούμενο, έχει δίκιο ο κ. 

Εμμανουηλίδης.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Να βάλουμε μία τάξη στα πράγματα, διότι το 

‘‘διαίρει’’ είναι ό,τι χειρότερο. Ήμουν από την αρχή αρνητικός. Λοιπόν,  

 

δυο λόγια θα πω μονάχα, για να ενημερωθεί ο κόσμος.  

 Ξεκίνησε όλη η ιστορία από μία φήμη που βγήκε από κάποιον ο οποίος 

είπε ότι ο κ. Ιατρίδης έχει την άποψη ότι ο καταληκτικός βαθμός πρέπει να 
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είναι του Ανθυπασπιστού, στη ΣΤΥΑ. Κάποιος. Προσπάθησα πάρα πολύ 

από αυτόν που θεώρησα ότι μπορεί –δηλαδή βγήκε αυτή η φήμη– όταν τον 

ρώτησα: «Από πού το έμαθες αυτό;» «Μου το είπε κάποιος από την Πάτρα». 

«Ποιος ήταν αυτός από την Πάτρα;» «Ο τάδε». «Τι σου είπε δηλαδή;» «Μου 

είπε ότι του το είπε κάποιος άλλος» «Ο οποίος πού ήταν;» Λέει: «Ήταν σε μία 

συγκέντρωση που είχε γίνει».  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα σας απαντήσω.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Εγώ λέω την προσωπική μου γνώμη και όπως 

άκουσα τα πράγματα. Λοιπόν, εγώ ρώτησα τον κ. Ιατρίδη, γιατί έφτασε στο 

γραφείο μου μία επιστολή την οποία υπέγραφε ο κ. Ιατρίδης και ο κύριος 

Διευθύνων Σύμβουλος ο πρώην, ο κ. Κασαβέτης και είχε αυτή την άποψη. 

Και ρώτησα τον κ. Ιατρίδη: «Κύριε Ιατρίδη, τι είναι αυτό εδώ το κείμενο;». 

Το κοίταξε. Μου λέει: «Αυτό δεν το ξέρω εγώ το κείμενο». «Μα, λέει: 

Ιατρίδης και …». «Δεν το ξέρω».  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Δεν είναι το ίδιο θέμα.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Με συγχωρείτε, το ίδιο είναι.  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Άλλο η εξέλιξη και άλλο αυτό που λέτε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, κύριε Πλατάνα, αφήστε τον ομιλητή να 

τελειώσει.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Όχι, μιλάω για την εξέλιξη εγώ. Εγώ έχω έγγραφο 

που μιλούσε γι’ αυτό. Και μου είπε: «Αυτό το πράγμα δεν το ξέρω. Αυτό το 

έγγραφο είναι πλαστό». Έτσι μου είπε εμένα ο κ. Ιατρίδης. Με συγχωρείτε, 

να τελειώσω και ό,τι θέλετε, πάρτε τον λόγο και πείτε το. Εγώ  

θα πω όπως μου έγινε γνωστή η ιστορία.  

 Μετά από αυτό λοιπόν, πήγαν από τον Σύλλογο μας, εστάλη μάλλον 

μία επιστολή πρώτα. Έτσι κύριε Φαλτάιτς; Αυτή η επιστολή και ζητούσατε 

πληροφόρηση.  
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Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Ζητούσαμε όχι μόνο πληροφόρηση, ζητούσαμε να μας 

απαντήσει εγγράφως, να το δημοσιεύσουμε.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Ναι. Αν είναι αλήθεια ή όχι.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Έχει σημασία. Ζητήσαμε να μας απαντήσει εγγράφως ο κ. 

Ιατρίδης για να σταματήσουν οι φήμες, δημοσιεύοντας τη δήλωσή του στην 

εφημερίδα μας. Πήγαμε να κάνουμε καλό, κύριε Εμμανουηλίδη.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Δεν αμφιβάλλω. Λοιπόν, ο κ. Ιατρίδης δεν 

απάντησε.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Όχι.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Για εμένα, απαράδεκτο. Του το είπα κατ’ 

επανάληψη: «Κύριε Ιατρίδη, όφειλες να απαντήσεις σε μία φημολογία που 

υπήρχε και την οποία σου έθεσε με έγγραφο ο ΣΑΣ». Αλλά όμως, το ότι δεν 

απάντησε, δεν σημαίνει ότι έπρεπε αυτό το πράγμα να το δημοσιοποιήσουμε 

και να το κάνουμε πρώτο θέμα στην εφημερίδα ‘‘Τα Νέα του ΣΑΣ’’ και να 

δημιουργήσουμε αυτή την αντιπαράθεση που δημιουργήσαμε τώρα. Κακή 

ενέργεια του κ. Ιατρίδη, κακή ενέργεια του Συλλόγου που πέρασε αυτό το 

θέμα στην εφημερίδα. Βεβαίως, ο κ. Ιατρίδης έπρεπε να απαντήσει: το ένα…, 

το άλλο… κ.λπ. και φτάσαμε σήμερα σε αυτό το σημείο.  

 Εγώ είπα, από πολλές ημέρες τώρα, να έρθουν στο Γραφείο μου και οι 

δύο Πρόεδροι και να καθίσουμε κάτω να τα βρούμε. Ήταν μία φημολογία η 

οποία εν είχε, θεωρώ βασιμότητα. Έτσι προσωπικά πιστεύω, δεν είχε 

βασιμότητα, όπως με διαβεβαίωσε κιόλας ο κ. Ιατρίδης από την αρχή, γιατί 

του έθεσα το θέμα, λέω: «Αυτό είναι απαράδεκτο. Αν η Ένωση  

έχει τέτοιο σκοπό, είναι αδιανόητο αυτό. Καταλαβαίνεις ότι αυτό όχι μόνο θα 

σας ανατρέψει, είναι απαράδεκτη τελείως μία τέτοια θέση». Και μου λέει: 

«Όχι, σε καμία περίπτωση!».  

 Τι μου είπε ακριβώς, να σας το πω, μου λέει: «Εγώ είπα ότι στους 

υψηλούς βαθμούς του Σμηνάρχου, του Αντισμηνάρχου, του Ταξιάρχου, του 
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Υποπτεράρχου, ότι θα πρέπει να φτάνουν άτομα τα οποία είναι πτυχιούχοι 

Ανωτάτων Σχολών, να έχουν περάσει Σχολές, δηλαδή να έχουν μία ιδιαίτερη 

επιστημονική και υπηρεσιακή εμπέδωση. Αυτό είπα και σε καμία περίπτωση 

δεν είπα ότι ο καταληκτικός βαθμός της ΣΤΥΑ θα πρέπει να είναι ο βαθμός 

του Επισμηναγού».    

ΜΕΛΟΣ: Αυτά τα οποία μεταφέρετε εσείς ότι σας είπε ο κ. Ιατρίδης, εγώ 

δεν οφείλω να τα πιστέψω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, κύριε, καθίστε. Μην τα πιστεύετε, αλλά δεν 

μπορείτε να φωνάζετε στη Γενική Συνέλευση, χωρίς άδεια. Όχι. Θα ζητήσετε 

την άδεια, θα πάρετε το μικρόφωνο και θα πείτε τις απόψεις σας. Εάν ο κάθε 

ένας από κάτω που δεν συμφωνεί με κάτι λεγόμενο, αρχίζει να φωνάζει, 

καήκαμε!  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Κατ’ αρχήν, όλοι μας καταλαβαίνουμε ότι 

βλάπτει αυτή η κατάσταση η οποία δημιουργήθηκε. Δεν υπάρχει καμία 

αμφιβολία. Λοιπόν, να σταματήσουμε εδώ. Έτσι έχει όλο το ιστορικό.  

ΜΕΛΟΣ: Όμως να ολοκληρώσει ο κ. Σιδηρόπουλος.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ας ολοκληρώσει.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Εγώ τελείωσα. Αυτό το ιστορικό ξέρω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, κύριε Εμμανουηλίδη.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Και εν πάση περιπτώσει, με ενόχλησε όλη αυτή η 

κατάσταση. Έχω όλη τη διάθεση να μπορέσουμε να φέρουμε τα πάλι τα 

πράγματα σε μία σωστή βάση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε.  

 Κύριε Σιδηρόπουλε, έχετε τον λόγο.  

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατ’ αρχάς, είπε ότι κάτι λέω λάθος κ.λπ., δεν 

κατάλαβα τι λάθος είπα. Τέλος πάντων, σταματάω εδώ πέρα.  

 Συνεχίζω. Εμένα το μήνυμά μου είναι ενωτικό, κύριε Πρόεδρε. 

Δηλαδή, έχουμε εκλέξει έναν καινούργιο Πρόεδρο. Όλοι εμείς οι 
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παλαιότεροι, αλλά και οι νεότεροι που έχουμε βγει στη σύνταξη, πρέπει να 

τον στηρίξουμε ηθικά, με οποιονδήποτε τρόπο. Βλέπω λοιπόν εδώ 

ορισμένους να χτυπάνε κάτω από τη μέση τον Πρόεδρο.  

ΜΕΛΟΣ: (παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται).  

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Τα έχω δει. Αυτά που σας λέω, τα έχω δει. Έχω δει να 

γράφεται ότι ο Πρόεδρος…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Σιδηρόπουλε, τελειώσατε.  

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Μιλάω για τον Πρόεδρο, δεν μιλάω για άλλον. Ένα 

λεπτό, να ολοκληρώσω. Το μήνυμά μου λοιπόν είναι ενωτικό και θέλω να 

παρακαλέσω, όσοι πάτε και ψηφίζετε στην Ένωση Αποστράτων, να 

ψηφίζετε αυτούς οι οποίοι θα υποστηρίξουν τα συμφέροντα του Συλλόγου 

Αποφοίτων ΣΤΥΑ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, κύριε Σιδηρόπουλε.  

ΜΕΛΟΣ: (παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται).  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, Τώρα δεν μιλάει κανείς τώρα. Τώρα δεν μιλάει κανείς. 

Θα μιλήσει ο Πρόεδρος.  

ΜΕΛΟΣ: Επιμένω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καλά κάνεις και επιμένεις. Κάθισε. Να έχουμε μία τάξη εδώ 

μέσα, διότι πάντοτε στη ζωή μας, η ευθύνη, η ευταξία και όλα αυτά, ήταν τα 

προσόντα μας. Άρα λοιπόν δεν μπορούμε να τα καταργήσουμε όλα.  

 Εγώ θα παρέμβω πλέον και θα πω ότι το θέμα των αντιπαραθέσεων 

που ακούστηκαν, δεν υφίσταται πλέον και παρακαλώ, εάν δεν μιλάτε τότε  

μπορεί να ακούτε, γενικώς. Ακούμε όταν δεν μιλάμε. Όταν μιλάμε, δεν 

ακούμε. Θεωρείται λήξαν το θέμα από τους πάντες. Και την υπόσχεση που 

μου έδωσαν, εγώ τη λέω, ναι, δεν θα επανέλθουν μέσω εφημερίδων, όλα 

αυτά τα οποία παρεδέχθησαν αμφότεροι ότι ήταν λάθος. Τέλος. Τελεία και 

παύλα.  

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: (παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται).  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι επί του ιδίου θέματος.  

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Δυο λεπτά, για να βοηθήσω. Μία πληροφόρηση, για να 

ενισχύσω αυτό που είπε ο κ. Εμμανουηλίδης. Ο Σύλλογος με τον αριθμό 

Πρακτικού 610/25-11-2013 και επειδή υπήρχαν φωνές (ας μην το πούμε: 

συμβιβασμό) για μία λύση της παρεξήγησης, ο Πρόεδρος κατέθεσε μία 

πρόταση για διεξαγωγή κοινού Δ.Σ. με ισομερή αριθμό προς συμμετοχή 

Μελών των δύο φορέων, έκφραση δημόσιας συγνώμης από τον κ. Ρώτα για 

το συγκεκριμένο συμβάν, ανάκληση της επιστολής του κ. Ιατρίδη και κατά 

συνέπεια, της δικής μας απάντησης και κοινή απόφαση υπογεγραμμένη από 

τους δύο Προέδρους, στην οποία να υπάρχει καταγραφή της δημόσιας 

συγνώμης τόσο του κ. Ρώτα και ακριβή τοποθέτηση του κ. Ιατρίδη σχετικά 

με την εξέλιξη Υπαξιωματικών.  

ΜΕΛΟΣ: Και τι έγινε;  

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Τίποτα.  

ΜΕΛΟΣ: Κλείστε το. Τελείωσε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, το θέμα έκλεισε. Και εγώ θα προτείνω στο 

Συμβούλιο, το δικό μας Συμβούλιο που το έχουμε εδώ και ακούει, να μην 

επιμείνει με οποιαδήποτε μορφή, επί του θέματος. Όπως γράφω –και το έχει 

ο Πρόεδρος αυτό που έχω γράψει– ότι με καλή επικοινωνία που να ακούμε 

τι λέει ο άλλος (είναι σημαντικό να ακούμε), μπορούμε να διευθετήσουμε 

κάθε τι που πιθανόν παρεξηγήθη.  

ΔΗΜΟΥ: Ένα λεπτό, σας παρακαλώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Πρόεδρος έχει ένα (1΄) λεπτό στη διάθεσή του.  

ΔΗΜΟΥ: Θέλω να διευκρινίσω ορισμένα θέματα. Ως προς τον συνάδελφο 

που έφυγε, είπε να παραιτηθούμε όλοι. Όταν γίνονται εκλογές, ψάχνουμε να 

βρούμε υποψηφίους. Και προσωπικά εγώ, τον κ. Γεωργόπουλο –γιατί με έχει 

απασχολήσει πολύ με το …. ‘‘Ξίφος’’ και αυτά…, του λέω: «Έλα βάλε 

υποψηφιότητα», μου λέει: «Όχι, δεν έρχομαι». Με τον ιερέα έλαβε την πίτα 
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και ευχές. Εγώ εύχομαι πίστη, αγάπη και ελπίδα και το σπουδαιότερο, όπως 

λέει ο Απόστολος Παύλος, είναι η αγάπη, η οποία δυστυχώς τώρα τελευταία, 

έχει διασαλευτεί.  

 Θέλω να επικαλεστώ τον κ. Ανδρικόπουλο ως μάρτυρα. Έχω έρθει σε 

επαφή κατ’ επανάληψη με τον Πρόεδρο της Ενώσεως Αποστράτων. 

ΖΕΒΟΛΗΣ: Κλείστε το θέμα.  

ΔΗΜΟΥ: Περιμένετε κύριε Ζεβόλη. Δεν μπορείτε να με διακόπτετε. 

Λοιπόν, ότι μας περιμένει κάτω στο Γραφείο του, να μας κεράσει καφέ και 

να συζητήσουμε το θέμα. Σε αυτή τη φάση βρίσκεται το θέμα, κύριοι. Έχει 

κλείσει. Εμείς το κλείσαμε στον Σύλλογο μας, το έχουμε κλείσει. Έχουμε 

λάβει πρωτοβουλία μερικοί, το έχουμε κλείσει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δήμου, σας παρακαλώ. Τελείωσε το θέμα.  

ΔΗΜΟΥ: Και έγκειται τώρα από το Διοικητικό Συμβούλιο να μας καλέσουν 

κάτω. Και εμείς είμαστε πρόθυμοι να πάμε κάτω να το κλείσουμε. 

Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό είναι αυθαιρεσία. Παρακαλώ, δεν μιλάει κανένας επί 

αυτού του θέματος. Αν έχει κάτι άλλο να πει, να το πει. Επ’ αυτού του 

θέματος, ουδεμία περαιτέρω συζήτηση στη Γενική Συνέλευση αυτή. Καμία! 

Προχωράμε.  

 Και πριν τελειώσουμε, θα ήθελα να δω τον κ. Μανιά. Είναι εδώ 

παρών;  

 

ΜΑΝΙΑΣ: Παρών.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Χαίρομαι που σας βλέπω, είστε αγαπητός συνάδελφος. Για 

τον κ. Μανιά έγινε μία μικροπαρεξήγηση με το Συμβούλιο, για διαγραφή από 

Μέλους κ.λπ., για απρεπή συμπεριφορά (το παρακολουθήσαμε εχθές και στη 

Βουλή κάτι τέτοιο, αλλά δεν είμαστε Βουλή εδώ). Εγώ εκτιμώ τον κ. Μανιά, 

εκτιμώ τις πολλές φορές αντίθετη άποψη και τη σέβομαι απόλυτα και ρωτάω 
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ευθέως τον κ. Μανιά και τελειώνουμε εδώ και ως προς το θέμα. Κύριε 

Μανιά, εσείς επιθυμείτε να είστε Μέλος του ΣΑΣ. Έτσι δεν είναι; 

Οπωσδήποτε. Δεν υπάρχει θέμα. Άρα τελείωσε και το θέμα του κ. Μανιά 

εδώ. Τέλος, τελεία και παύλα, που λέμε.  

ΜΑΝΙΑΣ: Δεν θέλετε να έρθω να πω;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι. Όχι. Δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα. Σας το εγγυώμαι –

γιατί για εγγυήσεις κάποιος κύριος μίλησε– το εγγυώμαι απόλυτα.  

ΜΑΝΙΑΣ: Μία κουβέντα, κύριε Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, stop. Θα σας παρακαλέσω. Δεν το θέλω.  

ΜΑΝΙΑΣ: Εντάξει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ ωραία. Επικοινωνούμε απόλυτα.  

ΜΑΝΙΑΣ: Ευχαριστώ.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Κύριε Πρόεδρε, θα ήθελα να πω κάτι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, χρόνος ένα (1΄) λεπτό.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα ήθελα να παρακαλέσω όλους τους κυρίους Μέλη δικά 

μας, εάν θέλουν να κάνουν την κριτική τους και τα σχόλιά τους, είμαι 

δημόσιο πρόσωπο, όπως και το Διοικητικό Συμβούλιο το οποίο 

αντιπροσωπεύω και δεχόμαστε την κριτική. Δεν δέχομαι επ’ ουδενί και το 

τονίζω, την κριτική στο Facebook. Όποιος θέλει να μιλήσει και να κάνει 

κριτική για τον Φαλτάιτς, όχι τον Πρόεδρο του ΣΑΣ, να έρχεται και να κάνει 

την κριτική του στα Συλλογικά μας Όργανα. Το θεωρώ απρεπές στο 

Facebook που ‘‘ξεκατινιάζονται’’ όλοι, να βλέπουμε απόψεις συναδέλφων 

για τον Σύλλογο Αποφοίτων ΣΤΥΑ, με το σκεπτικό ότι: «Ο νέος Πρόεδρος 

του Συλλόγου ο κ.Φαλτάιτς έχει ρίξει τον πήχη κάτω». Λοιπόν θα ήθελα, σας 

παρακαλώ πολύ, να είμαστε προσεκτικοί.  

 Ανέλαβα τον Σύλλογο, δεν έχω την εμπειρία ορισμένων, προσπαθώ, 

έχω τα ακούσματά μου και φροντίζω να είμαι ενωτικός. Είμαι πολύ χαμηλών 
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τόνων. Εάν δεν ήμουν, πιθανόν να είχαμε άλλες εξελίξεις. Διότι, κύριε 

Πρόεδρε, ζητώ συγνώμη… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχετε ένα (1΄) λεπτό ακόμη, κύριε Πρόεδρε.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Μάλιστα. Οι ύβρεις που δέχθηκα προσωπικά σαν Φαλτάιτς 

–γιατί δεν αναφέρεται κανείς στον Πρόεδρο του Συλλόγου Αποφοίτων 

ΣΤΥΑ– με είπαν ψεύτη, με είπαν επιπόλαιο, με είπαν ότι διέλυσα το ΣΟΔ, 

ότι ήμουν αποστάτης κ.λπ. Αυτά τα πράγματα θέλουν προσοχή. Τα ξεχνάω, 

τα πετάω στη θάλασσα.  

 Θα ήθελα να παρακαλέσω όμως, όποιος επιθυμεί τη συμφιλίωση του 

Συλλόγου με την Ένωση, να έρθει, με έργα να τα βρούμε. Όχι θεωρίες και 

όχι παιχνιδάκια σε καφετέριες της πλατείας Συντάγματος. Δεν θα ανεχτώ 

καμία άλλη τέτοια κίνηση. Προειδοποιώ. Προτάσεις μομφής σε καφετέρια 

της πλατείας Συντάγματος εις βάρος μου, να μην ξαναγίνουν, γιατί θα το 

δημοσιοποιήσω. Σας ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να έχουμε όλοι υπ’ όψη μας κύριοι, ότι οι ύβρεις –οι ύβρεις 

γενικώς– και οι κατηγορίες αποτελούν τη δύναμη των ανοήτων. Ας το έχουμε 

αυτό υπ’ όψη μας όλοι.  

 Τελειώνοντας τη Γενική Συνέλευση, που τα πήγαμε πολύ καλά, παρά 

ορισμένα λίγα, ελάχιστα, θα σας δείξω αυτό το υπέροχο Ημερολόγιο.  

------------------------- 

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Έχουμε άλλο ένα θέμα προς τη Γενική Συνέλευση, είναι να 

πάρουμε έγκριση, έχει γίνει πρόταση από τον κ. Τρέσσο, συζητήθηκε στο 

Διοικητικό Συμβούλιο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για έγκριση Ψηφίσματος;  

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Όχι, όχι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα, ρώτησα και μου είπαν ότι δεν υπάρχει.  
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ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Για την αναβάθμιση του site, της ιστοσελίδας μας. Πρέπει 

να αποφασίσει η Γενική Συνέλευση, γιατί είναι ένα κονδύλιο περίπου των 

1.500€, υπάρχει η σχετική πρόταση.  

ΜΕΛΟΣ: Ετήσια;  

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Όχι ετήσια. Άπαξ. Και επειδή είναι μεγάλο το ποσό, πρέπει 

να το εγκρίνει η Γενική Συνέλευση. Θα γίνει πιο χρηστική η σελίδα μας. Και 

καλό θα είναι, αν το επιθυμεί η Γενική Συνέλευση, να το εγκρίνει.  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται…, εγκρίνεται. 

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ομόφωνα αποφασίζει τη δαπάνη ποσού 

1.500€ για την αναβάθμιση της ιστοσελίδας του ΣΑΣ ΣΤΥΑ. 

------------------------- 

ΚΑΛΙΜΑΝΗΣ: Μπορούμε να έχουμε μία τηλεφωνική ενημέρωση;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι.  

ΚΑΛΙΜΑΝΗΣ: Είπατε για τον Πρόεδρο της Ε.Α.Α.Α Λάρισας. Ξέρετε ένας 

συνάδελφος τι είπε; Λέω: «Ξέρεις ότι τώρα μπορούμε να παίρνουμε το 

ενημερωτικό από το Γενικό Λογιστήριο;» και μου λέει: «Βεβαίως, ο Πρόεδρος 

της Ε.Α.Α.Α Λάρισας μας έστειλε μήνυμα στο κινητό και για την εισφορά στο 

τέλος του χρόνου»… 

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Αγαπητέ κύριε Καλλιμάνη, έχει γίνει αναφορά στην 

ιστοσελίδα για το συγκεκριμένο πράγμα. Το έχουμε ανεβάσει, με οδηγίες 

στην ιστοσελίδα μας, πώς ο καθένας μπορεί να μπαίνει και πώς μπορεί να  

το τυπώνει.  

 Θα ήθελα να παρακαλέσω όμως –ένας είναι που το δουλεύει το site– 

λίγη υπομονή, ελάχιστη. Εγώ. Δυστυχώς,  δεν υπάρχει άλλος γνώστης στο 

Διοικητικό Συμβούλιο, έχω τρομερή πίεση χρόνου, γιατί ασχολούμαι και με 

τα επαγγελματικά μου. Αν υπάρχει κάποιος συνάδελφος που είναι γνώστης, 

να έρθει σε επικοινωνία, να βοηθήσει.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Βούλγαρη, είναι επιμέρους θέματα. Δεν αφορούν 

όλους στη Γενική Συνέλευση.  

 «Κήρυξη πέρατος Γ.Σ. από Πρόεδρο Γ.Σ.» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα πω κύριοι, το εξής: Αυτό εδώ είναι το Ημερολόγιο και εγώ 

νοιώθω λιγάκι συναισθηματικό δεσμό μαζί του, γιατί αναφέρεται σε αυτούς 

που δούλεψαν και δουλεύουν στα βουνά και στα φαράγγια. Γιατί είμαι ε.α.  

 Εγώ από αυτό το βήμα ευχαριστώ τον κ. Τάγκαλο. Ευχαριστώ τον κ. 

Τάγκαλο, διότι δεν είναι η πρώτη φορά που ασχολείται με το Ημερολόγιο. 

Τον ευχαριστούμε πολύ. Επίσης, τον κ. Βούλγαρη τον ευχαριστούμε για την 

όλη διεκπεραίωση της έκδοσης και φυσικά, την Υ.Α.Ε. Σας ευχαριστούμε 

όλους για την καλή διάθεση. Η δε δαπάνη για την αναβάθμιση του site, 

εγκρίθηκε.  

Ο Πρόεδρος της Γεν. Συνελεύσεως 

 

Σχίζας Δημήτριος 

Ο Α΄ Γραμματέας της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

Δημήτριος Μανιώτης  

Ο Β΄ Γραμματέας της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

Γεώργιος Ζεβόλης 

 


